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نوُبِ   کُلَّما أحدَثَ النّاس مِنَ الذُّ
 ما لمَ یکَُونوُا یعَمَلُون، أحدَثَ الُله 
ون لهَُم مِن البَلاءِ مَا لمَ یکَُونوُا یعَِدُّ

هرگاه مردم گناهان تازه ای که نمی کردند 
انجام دهند، خداوند بلا هایی تازه به آن ها 

دهد که به حساب نمی آوردند.
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دنيا  روز  علم  از  استفاده  لزوم  مردم|  - شهر  عرفانی  الدین  جلال 
در ساختمان سازی به عنوان مهمترین موضوعی بود که مدیر شرکت 
ساختمانی »دیساتک« به عنوان عامل موفقيت خود در این صنعت روز 

دنيا از آن یاد کرد.
 علی محسنی به عنوان یکی از مدیران موفق جوان که چند سالی 
توانسته  مدیریت   دارد، حال  فعاليت  است در حوزه صنعت ساختمان 
شرکت)دیساتک( به عنوان یک موفق در این عرصه  را  عهده دار شود، 
و  در زمينه فعاليت اقتصادی خود  توانسته است توانمندی های خود را 
به منصه ظهور برساند، ویکه متولد سال 1374 است توانسته تاکنون 12 

پروژه موفق ساختمانی را احداث کند و به اتمام برساند. 
مدیر شرکت ساختمانی دیستاتک با اشاره به برخی تجربيات خود 
در این زمينه به خبرنگار ما گفت:در طول این مدت  من تمام تلاش خود 
را خواهم کرد تا تجربيات خود رادر اختيار دیگر جوانان مستعد در این 
حوزه بگذارم   تا آنان نيز بتوانند زندگی خوبی داشته باشند، من نيز مانند 
بسياری از جوانان بدون هيچ پشتوانه ای کار خود از صفر را آغاز کردم و 

هيچ تحریم و مشکل اقتصادی نتوانسته سد راه من شود.
محسنی تصریح کرد:معتقدم باید با نيازسنجی بازار و ظرفيت سنجی 
و ارائه توانمندی خود در هر زمينه ای که می توانيم در کشور مفيد واقع 

شویم و در. راستای توسعه کشور گام برداریم.
وی ادامه داد:در این راستا با  استفاده از ظرفيت و علاقه ای که در 
این زمينه داشتم  و ثبت شرکت ساختمان سازی و ترسيم چشم انداز 
شرکت تمامی تلاش خود  را برای ایجاد مسکن  آرام و امن برای متقاضيان 
ایجاد کنيم  ،و اعتقاد داریم هر خانواده ایرانی باید یک واحد آپارتمان 

باکيفيت،امن و راحت داشته باشد.
وی با اشاره به برخی نيازهای دستيابی به راهکارهای مناسب در حوزه 
سرمایه گذاری به ویژه در صنعت ساخت و ساز  اضافه کرد : با همه وجودم 
تلاش می کنم که راهکارهای موفقيت خودم را در اختيار جوانان هم سن و 
سال خودم قرار دهم که با رعایت اصول آن می توانند کسب و کار موفقی 
را پيشه کنند، درست است که در تحریم ها و مشکلات اقتصادی بسياری 
هستيم اما با انتخاب مسير درست و پشتکار و تلاش می توان به اهداف 

بزرگ خود، جامعه و کشور رسيد.
محسنی اضافه کرد: اینکه جوانان از شرایط بد اقتصادی مشکلات 
تحریم ها و نبود امکانات گله می کنند همه این ها بهانه ای برای درجا زدن 
در مسير موفقيت می دانم، من به نوبه خودم به عنوان فردی که سال ها 
سختی زیادی را تحمل کرده و پشت سر گذاشتم و بدون هيچ پشتيبانی 
و حمایت مالی از صفر کار خود را شروع کردم این را به عينه شاهد بودم. 
این  به  پيرامون چگونگی ورود  ما  به سوال خبرنگار  پاسخ  وی در 
و  داشتم  فعاليت  ملکی  معاملات  بنگاه  یک  در  ابتدا  من  گفت:  عرصه، 
بعد از سال ها کسب تجربه با سنجش ظرفيت های بازار و نيازهای بازار 
و توانمندی خود را در ارائه خدمات رسانی در این زمينه، تصميم به ثبت 

شرکت کردم.
شرکت  برلی  دیساتک  نام  انتخاب  علت  خصوص  در  محسنی 
خود گفت: »دیسا« در زبان هخامنشی به معنی بنا و معمار است »تک 
)TECH(« هم به معنی نوآوری و تکنولوژی مدرن است که کلمه مرکب 
»دیساتک« را تشکيل می دهد و ما حتی برای انتخاب نام شرکت به همه 

مسائل توجه کردیم.
وی اضافه کرد:ما چشم انداز شرکت را بر پایه این شعار بنا نهادیم و 
هدف ما این است که هر خانواده ایرانی یک خانه با کيفيت امن و راحت 
داشته باشد و رویکرد دیگر این که چگونه هر ایرانی با یک ميليارد هم 

صاحبخانه شود. 

رویکردهای  از  دیگر  یکی  گفت:  »دیساتک«  شرکت  عامل  مدیر 
اینستاگرامی شرکت  پيج  در  که  است  افزایش سرمایه جوانان  شرکت 
تمام تجربياتم را که خودم انجام دادم و نتيجه مطلوب از آنها داشتم را در 

اختيار هموطنانم در سراسر کشور قرار داده ام. 
این شعار  به  توجه  با  گفت:  هم  این شرکت  در خصوص شعار  وی 
ارزشمند بودن خود را ثابت کردیم، ما با رویکرد اول کشورم، دوم شهرم و 
سوم شرکتم که همه آنها در نهایت به خود انسان و شخص خواهد رسيد، 

کار را آغاز کردیم.
محسنی گفت: حضور در نمایشگاه های بين المللی در راستای دریافت 
اطلاعات روز دنيا، خدمات رساندن بهتر و استفاده از راهنمایی اساتيد 
برجسته در پيشبرد اهداف شرکت دیساتک بسيار قابل اهميت بوده است.
وی اضافه کرد: ماحضور در نمایشگاه های بين المللی و استفاده هدفمند از 
ظرفيت هایی که در جهان وجود دارد و ميتواند در پيشبرد عملکرد سریع 
و سرعت در روند پيشرفت ساخت سازه ها نقش موثری داشته باشد را  
در دستور کار خود قرار دادیم و برای به روز بودن فناوری های ساختمانی 
در جدیدترین نمایشگاه اکسپو 2022 دبی، نمایشگاه »بيگ فایو« دبی و 

نمایشگاه ساختمان سازی و معماری عمان نيزحضور داشتيم.
وی که معتقد است حضور در نمایشگاه های بين المللی را سفر به 
آینده است در این رابطه گفت :ما تلاش داریم  نتيجه این  سفر به آینده را 
در پيشبرد و تقویت زیرساخت های ساختمان سازی کشور اجرایی کنيم 
و سبک سازی ارائه تجدید پذیری دستاوردهای مهم ما از نمایشگاه های 

ین المللی در کشورهای مختلف جهان بود.
محسنی تصریح کرد : جهان به سمت سبک سازی حرکت کرده است 
و حضور جوانان با انگيزه که برای عمران آبادانی کشور تلاش می کنند 
نمایشگاه  این  در  مثال  عنوان  به  شد،  دیده  بسيار  نمایشگاه  این  در 
ميلگردهایی را مشاهده کردیم که مقاومت آن 2 برابر از فولاد بيشتر و 

وزن آن یک دهم ميلگردهای حال حاضر بود.
مدیر عامل شرکت ساختمانی »دیساتک« ادامه داد: در این نمایشگاه 
تا ۶00 کيلوگرم بود،  از بتنی که در یک مترمکعب وزن آن بين 400 و 
استفاده شد و این در مقایسه با بتن های ما که در هر مترمکعب بالغ بر 2 
تن و 300 کيلوگرم وزن دارد بسيار قابل توجه است و در واقع استفاده از 
این بتن ها وزن ساختمان را تا یک دهم کاهش می دهد و 20 درصد کاهش 

استفاده از ميلگرد را به دنبال خواهد داشت.
محسنی گفت: در ادامه همين بازدیدها ساخت و سازهای روز در اروپا 
را شاهد بودیم که در حال شکل گيری هست و با اجرای آن  کاهش 50 
درصدی وزن ساختمان، کاهش 50 درصدی خواب سرمایه مشتری و البته 

کاهش 50 درصدی زمان تحویل به مشتری را شاهد خواهيم بود. 
و  ظرفيت ها  از  ما  اگر  و  است  پيشرفت  حال  در  جهان  افزود:  وی 
نحو  به  خود  نخبه   جوانان  توانمندی های  و  شایستگی ها  و  استعدادها 
احسن استفاده کنيم می توانيم همگام با جهان یا حداقل دنباله رو تحول و 

انقلابی عظيم  در صنعت ساختمان سازی باشيم.
ارائه زیبا و مشتری مداری  با اشاره به اینکه جهان برای  محسنی 
از  برخی دیکر  به  اشاره  با  داده است،  انجام  زیادی  و جذب هزینه های 
دستاوردهای ارایه شده در این نمایشگاه در حوزه ساخت و ساز اظهار 
داشت: نکته قابل ملاحظه دیگر در این نمایشگاه ارایه و یا جذب بود، ارائه 
در نمایشگاه و غرفه های آسيا و اروپا دارای تفاوت بسيار قابل تاملی بود و 
در غرفه های اروپا، صندلی ها برای سرمایه گذاران و دریافت کننده خدمات 
بود و تمام ارائه دهنده ها از تکنولوژی و مانيتورینگ روز دنيا استفاده 
می کردند.وی تصریح کرد:این در حالی است  که در غرفه های آسيا این 
موضوع به صورت بالعکس بود ارائه دهنده در جایگاه ویژه قرار داشت و 

دریافت کننده خدمات به صورت ایستاده دریافت اطلاعات می کرد و از 
کاتالوگ های چاپی استفاده می شد که این خود باعث استقبال از غرفه 

شرکت های اروپایی می شد و این در صورتی بود که شاید خدمات 
محصولات  با  توانست  می  حتی  ها  آسيایی  کيفيت های  و 

اروپایی برابری کند و اهميت ندادن مدیران و نبود نگاه ویژه 
به موضوع ارائه یکی از دلایل نداشتن بازار توسعه می شود.
محسنی  در  خصوص تاثير حضور در این نمایشگاه 
همه  نمایشگاه  این  دستاوردهای  از  بهره گيری  با  گفت: 
که  بگویيم  بتوانيم  می  جرات  به  و  کردیم  را  تلاشمان 
کيفيت در ساخت، استحکام بخشی واحد ها را در بالاترین 
سطح استان در اختيار داریم و در بحث افزایش سرعت 
هم موثر عمل کرده و خواب سرمایه  را به حداقل رساندیم 
به طور مثال پروژه ای 18 واحدی را که در اردیبهشت 1402 
و  پایانی  ماه در مرحله  از 11  کار کردیم در کمتر  به  آغاز 
تحویل قرار دارد که این دليل تمایز ما و انتخاب هوشمندانه 

سرمایه گذاران است. 
این شرکت ساختمانی  افزود: در حال حاضر   محسنی 

برای ساخت واحدهای خود از »هبلکس« که یک نوع از مصالح 
روز دنيا به شمار می رود استفاده می کند، »بلوک سبک دیواری 

) aac (« عایق صوتی و حرارتی است به نحوی که برای همسایگان 
هيچ مزاحتمی ایجاد نمی شود.

مدیر عامل شرکت ساختمانی »دیساتک« در پاسخ به 
سئوال خبرنگار ما پيرامون موضوع توجه به محيط زیست 

و کاشت درخت در پروژه های احداث شده نيز گفت: 
شعار ما »مشتری برنده، فروشنده برنده، فضای 

به  باید  که  دارم  اعتقاد  و  است  برنده«  سبز 
فضای سبز هم توجه ویژه ای داشت و هوای 
خوب امروز حاصل درخت کاری گذشتگان 
راه  باید  بعدی  نسل  برای  ما هم  و  ماست 
درختکاری را ادامه دهيم و در هر پروژه ما 

به فضای سبز هم توجه شده است.
سمت  به  جهان  افزود:  محسنی 
در  که  است  حرکت  حال  در  سویی  و 
تجدید  مصالح  ساخت  و  استفاده  حال 
پذیر است به طور مثال اجزای سازنده 
استفاده  ساختمان  در  که  پلاستيکی 
استفاده  سال  چندده  از  بعد  می شود 
بازیافت  چرخه  به  آن  عمر  پایان  و 
برمی گردد و در حال بررسی اجرای این 
نوع تجزیه پذیری در بتن بودند که ما با 
بهره گيری از این تکنولوژی ها می توانيم 
و  عمران  به  شایانی  و  بزرگ  کمک 
آبادسازی کشور عزیزمان ایران داشته 
آیندگان  برای  ایران  نگهدار  و  باشيم 
فضای  حفظ  که  چرا  باشيم  خودمان 
زندگی  های  اولویت  از  جزیی  سبز، 

انسان ها به حساب می آید.
مدیر عامل شرکت ساختمانی 
»دیساتک« اضافه کرد: با توجه به 
و  نمایشگاه ها  از  ما  دستاوردهای 

رویکرد شرکت دیساتک نگاه عميق به آینده و نسل آینده و اهميت دادن 
به محيط زیست در تمام پروژه هاست و   در تمام 12 پروژه 
»دیساتک« تلاش شده طراحی فضای سبز به طور 
ویژه صورت گيرد حتی در انتخاب مکان برای 
ایجاد پروژه دقت نظر ویژه داریم و در جایی 
که فضایی مهيا برای کاشت درختان وجود 

داشته باشد.
محسنی گفت: یک کار زیبا که توسط 
شرکت دیساتک انجام می شود، در اسفند 
مسکونی  واحدهای  تعداد  به  هرسال  ماه 
ساخته شده، از ساکنين برای کاشت نهال 

در فضاهای مختلف دعوت می شود.
عنوان  به  دیساتيک  داد:  ادامه  وی 
با  جوان  و  پيشتاز  و  خلاق  شرکت 
بهره گيری از تجارب دنيا شرایطی را فراهم 
رکود  زمان  در  که سرمایه گذار حتی  کرده 
این  باشد  داشته  و سوددهی  نشود  متضرر 
یکی از ویژگی های مهم و اعتماد مردم به 

شرکت دیساتک است.

,

 سفر به آینده در حوزه ساختمان
مدیر شرکت ساختمانی »دیساتک« از موفقیت های خود گفت؛ علم روز دنیا در ساختمان سازی اجرا شود

استاندار فارس:

۸۷ پروژه کلان فارس بررسی شد
 فرخنده آشوری - شهر مردم | 

محمد هادی ایمانیه، استاندار فارس 
در نشست خبری با موضوع پیگیری 
وزیر  سفر  مصوبات  و  پروژه   ۸۷
کشور گفت: ۸۷ پروژه کلان فارس 

با حضور نمایندگان مردم فارس 
و  اسلامی  شورای  مجلس  در 
نماینده ولی فقیه در فارس طی 
دو جلسه بررسی شده است.
این  اجرای  نامه  میثاق  وی 

پروژه ها را قرائت.....

عضو شورای شهر شیراز:

آب در شیراز بی صاحب است 

رکوردشکنی منطقه۳شهرداری شیراز در خدمت رسانی به مردم 

در دوازدهمین بازدید مدیریت شهری شیراز از روند اجرای نوبت شب پروژه های عمرانی بزرگ مقیاس مطرح شد؛

  از ساخت مرتفع ترین چرخ و فلک جنوب کشور
 تا آغاز فاز یک پارک ۱۱۰۰هکتاری کوه نور

 رونمایی از بزرگترین پروژه بزرگراهی درون شهری شیراز 
دو قدم مانده به خط پایان
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شهردار منطقه ۳شیراز خبر داد:
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ایرنا| طرح الزام دولت به تروریستی اعلام 
اسلامی  شورای  مجلس  در  کانادا  ارتش  کردن 

اعلام وصول شد.
محمد رشیدی عضو هیات رییسه مجلس در 
جلسه علنی روز یکشنبه مجلس شورای اسلامی، 

یک مورد اعلام وصولی را قرائت کرد.

به  دولت  الزام  طرح  اساس  براین 
تروریستی اعلام کردن ارتش و نیروهای مسلح 
وصول اعلام  کانادا  دولت  به  وابسته  امنیتی   و 

 شد.
در  چهارشنبه  روز  کانادا  امنیت  وزیر 
اینجا  من  امروز،  کرد:  اعلام  خبری  کنفرانسی 

هستم تا اعلام کنم که دولت مان تصمیم گرفته 
لیست  در  را  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  تا 

گروه های تروریستی قرار دهد.
او مدعی شد: این اقدام پیامی قدرتمند است 
که نشان می دهد کانادا از تمامی ابزارهایی که در 
تروریستی  با گروه های  برای مبارزه  اختیار دارد 

همچون سپاه پاسداران انقلاب اسلامی استفاده 
می کند.

این اقدام درحالی رخ داده که سپاه پاسداران 
همواره خط مقدم   مبارزه با تروریسم در منطقه از 

جمله  داعش بوده است.
»علی باقری« سرپرست وزارت امور خارجه 

جمهوری اسلامی ایران اقدام کانادا در تروریستی 
خواندن سپاه پاسداران انقلاب اسلامی را به شدت 

محکوم کرد.
این  عواقب  »مسئولیت  داد:  هشدار  وی 
عهده  بر  غیرمسئولانه،  و  تحریک آمیز  تصمیم 

دولت کانادا خواهد بود.«

طرح الزام دولت به تروریستی اعلام کردن ارتش کانادا اعلام وصول شد در مجلس شورای اسلامی:

ایرنا| ۲۶ طرح بزرگ صنعتی و تولیدی 
زیر مجموعه وزارت صنعت، معدن و تجارت در 
۱۰ استان کشور و با اعتباری بالغ بر ۶۰ هزار و 
۷۰۶ میلیارد تومان، با حضور سرپرست ریاست 

جمهوری به شکل رسمی افتتاح شد.
افتتاح  ادامه  در  روز گذشته  مخبر  محمد 
حضور  با  سیزدهم،  دولت  پروژه های  و  طرح ها 
در وزارت صنعت، معدن و تجارت، دستور آغاز 
بهره برداری رسمی از ۲۶ طرح بزرگ صنعتی و 

تولیدی را در ۱۰ استان کشور، صادر کرد.
بر ۶۰ هزار و  بالغ  اعتباری  با  این طرح ها 
۷۰۶ میلیارد تومان اجرا شده اند و با بهره برداری 
از آنها ۵ هزار و ۵۶۳ فرصت شغلی مستقیم و 

پایدار ایجاد شده است.
دولت  در  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت 
سیزدهم با اجرای ۸۵۰ هزار میلیارد تومان برای 
رفع ناترازی در حوزه های آب و برق گام بلندی در 
زمینه تسهیل فعالیت های صنعتی برداشته است. 
همچنین با تلاش های صورت گرفته برای احیای 
واحد   ۶۲۷ و  هزار   ۴ راکد،  تولیدی  واحدهای 

صنعتی در شهرک های صنعتی به مدار فعالیت 
و تولید بازگشته اند.

وزارت صمت با تعریف پروژه های پیشران 
خودرو  تولید  زمینه های  در  جمله  از  صنعتی 
برقی، ساخت موتور هواپیما و نظایر آن و توجه 
دریامحور  اقتصاد  و  دانش بنیان  صنایع  به  ویژه 
توانسته میانگین رشد فصلی صنعت را از منفی 
۱.۲۶ درصد در دولت دوازدهم به مثبت ۴.۳۷ 
دولت  برنامه ریزی  با  همچنین  برساند.  درصد 
برق  از  صنعت  برق  جداسازی  برای  سیزدهم 
خانگی، در سال ۱۴۰۲ بیش از ۱۱۴۴ مگاوات 
ایجاد صنایع  بخش  توسط  برق  تولید   ظرفیت 

 شده است.
بر اساس این گزارش عملکرد وزارت صمت 
بخش  در  صادره  مجوزهای  صدور  بخش  در 
بهره برداری صنعتی ۱۳.۷، اکتشاف ۱۰.۳ و کارت 
بازرگانی ۶۷ رشد داشته است. همچنین در سه 
ساله دولت سیزدهم نسبت به سه ساله اول دولت 
درصد،  کشنده ۲۹۹  و  کامیون  تولید  دوازدهم 
کمباین ۱۵۸ درصد، تراکتور ۵۷ درصد، اتوبوس 

آلومینیوم ۷۴  شمش  درصد،  مینی بوس ۶۸  و 
درصد و انواع سواری ۲۵ درصد رشد داشته است.

در دولت مردمی با تلاش های وزارت صنعت، 

معدن و تجارت حقوق دولتی معادن از ۱۹ همت 
 ۱۴۰۳ سال  در  درصد   ۵۵ به   ۱۴۰۰ سال  در 
خواهد رسید. بر همین اساس وزارت صمت در 

سال ۱۴۰۱، ۴۳۴ معدن و در سال ۱۴۰۲، ۴۹۳ 
معدن خفته را احیا کرده است. همچنین متوسط 
رشد حجم تجارت که در دولت دوازدهم منفی ۹ 
درصد بوده با تلاش ها و دیپلماسی فعال دولت 
به  منطقه،  کشورهای  با  خصوص  به  سیزدهم 

مثبت ۷ درصد رسیده است.
سیزدهم،  دولت  در  راستا  همین  در 
درصد،   ۱۲.۶ واسطه ای  کالاهای  واردات  رشد 
و  درصد   ۱۳ سرمایه ای  کالاهای  واردات  رشد 
بوده  درصد   ۵ مصرفی  کالاهای  واردات  رشد 
صنعتی  صادراتی  کالاهای  ارزش  برابر  در  و 
بخش  صادراتی  کالاهای  و  درصدی   ۱۰ رشد 
درصدی  ۱۱ رشد  معدنی  صنایع  و   معدن 

 داشته است.
بر اساس گزارش ارائه شده وزارت صنعت، 
سال  اول  ماهه  پایان شش  تا  تجارت  و  معدن 
۱۴۰۳ ۱۲۵ طرح قابل افتتاح دارد که مجموع 
میلیارد  هزار   ۲۳۸ طرح ها  این  سرمایه گذاری 
تومان بوده و ۳۰ هزار فرصت شغلی پایدار ایجاد 

خواهند کرد.

افتتاح ۲۶ طرح صنعتی و تولیدی در ۱۰ استان با اعتباری بالغ بر ۶۰ هزار میلیارد تومان

رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای شهر شیراز: 

 بدون مشارکت و توجه به خواسته باغداران
 نمی توان قدم از قدم برداشت

جلالالدینعرفانی-شهرمردم|اولین ناطق جلسه صحن علنی این هفته شورای 
شهر شیراز، با تأکید بر برگزاری انتخابات سالم به مشکلات آرامستان دارالسلام و اهمیت آن 
در تاریخ و ظرفیت بالای آن در حوزه گردشگری، گفت: این آرامستان می تواند از آرامستان 
اما اختلاف نظر  تخت فولاد اصفهان بیشتر و بهتر دیده شود، طرح جامع و کامل دارد 
شهرداری، اوقاف و میراث فرهنگی عاملی شده که به سرانجام نرسد، تقاضا دارم با برگزاری 
جلسه ای با حضور مسئولین ارشد استان و دستگاه های ذی ربط، تکلیف به سرانجام رساندن 
طرح را مشخص و با تقسیم کار، این ظرفیت بی نظیر از پاتوق کارتن خواب ها، معتادان 

متجاهر و ... خارج و به رونق حوزه گردشگری و زیارت با مدیریت کارآمد تبدیل شود.
محمدرضا هاجری تصریح کرد: یکی از راه های حفظ و صیانت از باغات داخل شیراز، 

تبدیل باغات به منطقه گردشگری فرهنگی، تفریحی، هنری و ورزشی است.
)باغ پرندگان، باغ موزه قرآنی، باغ شعر، باغ موزه نگارگری، باغ ورزش باستانی، باغ 
کتاب، باغ رستوران، باغ گل، باغ آموزش شهروندی، باغ کودک، باغ سالمند( و ده ها نمونه 
دیگر را که بعضی مصوبه اجرایی دارد و بعضی نیاز به مصوبه دارد؛ می توان با استفاده از 

ظرفیت مشارکت مردم محلات مربوطه، باغ ها را فعال، حفظ و گسترش داد.
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای شهر شیراز از ایجاد ثروت برای مالکین 
باغهای قصردشت به عنوان راهی برای حفظ نگین سبز شیراز یاد کرد و افزود: بدون مشارکت 
و توجه به خواسته باغداران، نمی توان قدم از قدم برداشت، شورا و شهرداری با اختصاص 
بودجه بیش از یکهزار میلیارد تومان به صحنه آمده، منابع دیگر هم به کمک بیایند تا در 

عمل، شاهد حفظ و صیانت از باغها باشیم.
هاجری با اشاره به عقب افتادگی شیراز در حوزه حافظین و قاریان برجسته قرآنی، 
خواستار تقویت این حوزه و دوری از جزیره ای عمل کردن و عدم تقسیم کار در این حوزه 

شد. 

رئیس ستاد انتخاباتی قالیباف در شیراز: 

 رییس ستاد قالیباف فردا در گردهمایی
 حامیان وی در فارس شرکت می کند 

جلالالدینعرفانی-شهرمردم|بنابه گفته رییس ستاد مردمی حامیان قالیباف 
کاندیدای این دوره انتخابات ریاست جمهوری در فارس، فردا در جمع حامیان کاندیدا در 

شیراز حضور پیدا خواهد کرد. 
محمدحسین شاکری زاده در جمع خبرنگاران با بیان این مطلب، با اشاره به ابراز 
امیدواری نسبت به رسیدن به یک انتخاب اصلح، با دعوت از همه مردم برای حضور در 
انتخابات، گفت: شاید این سوال پیش آید که چرا قالیباف؟ پاسخ این است، چون قالیباف 
دارای کارنامه خوبی است، البته که همه کاندیداها اصلح هستند، اما  مردم بر اساس کارنامه و 

عملکرد شخص باید انتخاب کنند تا آینده خوبی را برای خود رقم بزنند. 
شاکری زاده ادامه داد: امروز ما نیازمند یک مدیر اجرایی و قوی هستیم، مدیری که به 
همه وعده های خود عمل کند، مدیری که هر کاری را که شروع می کند، به اتمام می رساند، 
ما به حضور مدیر کاربلد و جهادی نیاز داریم و وی یکی از جهادی ترین مدیران است که 

همواره در حال تلاش و فعالیت در راستای توسعه کشور است.
وی با اشاره به تقدیر مقام معظم رهبری از قالیباف، به دلیل فعالیت جهادی و فعالیت 
های اثر گذار وی در مسئولیت هایی که تاکنون داشته است، گفت: ما نیار داریم، یک رییس 
جمهور مسلط داشته باشیم که با امور مختلف  آشنا باشد و در کنار آن، از  مشاوره هم کمک 
بگیرد، اما برخی کاندیداها، گویا فکر می کنند که قرار است مشاوران کشور را اداره کنند، این 
در حالی است که رییس جمهوری موفق است که قبلا کار اجرایی کرده و بعد از مشاوران 

استفاده کند، چون او باید پاسخگو باشد.
رییس ستاد مردمی حامیان قالیباف در فارس، با اشاره به تبحر قالیباف در حوزه 
روابط خارجی و دیپلماسی اقتصادی، در خصوص احتمال حضور این کاندیدا در شیراز، 
گفت: با توجه به تراکم برنامه ها، وی در فارس حضور پیدا نمی کند، اما همایش حامیان 
حافظ تالار  در  قالیباف  ستاد  رییس  نیکزاد،  حضور  با  شنبه(  صبح)سه  فردا   قالیباف 

 برگزار می شود.

سخنگوی کمیسیون تلفیق برنامه هفتم خبر داد:

 معافیت مشمولان سربازی
 حداقل ۳۵ سال سن و دارای ۲ فرزند

ایرنا| سخنگوی کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه در مجلس شورای اسلامی گفت: 
مشمولان حداقل ۳۵ سال سن و دارای ۲ فرزند از خدمت نظام وظیفه معاف خواهند بود.

.در حاشیه جلسه صحن علنی روز یکشنبه - سوم تیرماه - مجلس شورای اسلامی، 
برنامه هفتم توسعه که توسط مجمع تشخیص  به  ایرادات  زنگنه درباره آخرین  محسن 
مصلحت نظام رفع شد، گفت: بعد از حدود ۳۰ جلسه هیات عالی نظارت و پنج جلسه مجمع 
تشخیص مصلحت نظام برای حل ۱۵ مورد اختلافی بین شورای نگهبان و مجلس شورای 
اسلامی، در نهایت روز گذشته دوم تیرماه، مسائل مربوط به برنامه هفتم تمام شد و در این 

هفته شورای نگهبان مصوبه برنامه هفتم را به مجلس ابلاغ خواهد کرد.
سخنگوی کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه با بیان اینکه تلاش خواهد شد پیش از 
۸ تیرماه و انتخابات ریاست جمهوری برنامه هفتم به مجلس ابلاغ شود، توضیح داد: موضوع 
همسان سازی یا متناسب سازی حقوق بازنشستگان عزیز، که در چند ماه اخیر انجام نشد 
به دلیل عدم ابلاغ برنامه هفتم توسعه بود که ان شا الله با ابلاغ این برنامه طی این هفته، 
 شاهد متناسب سازی حقوق بازنشستگان به میزان ۴۰ درصد طبق سال نخست برنامه

 خواهیم بود.
وی با اشاره به مصوبات مجمع تشخیص مصلحت که آنها را رد کرد و مواردی که 
تصویب شد، گفت: از موارد مهمی که در مجمع مصوب نشد و مغایر سیاست های ابلاغی 
مقام معظم رهبری قرار گرفت، بند )پ( و )ت( ماده )۱۶( درباره هیات عالی مولد سازی که 
مجمع تشخیص مصلحت آن را مغایر سیاست ها قرار داد و مقرر شد دولت یا مجلس طبق 
لایحه یا طرحی با فوریت موضوع هیات مولدسازی و به کارگیری شاخص ها و فرآیندهای آن 

را به صورت قانونی مصوب کند.
زنگنه ادامه داد: مجمع تشخیص مصلحت واگذاری میادین نفتی و گازی به صندوق 
توسعه و مشارکت بخش خصوصی برای استخراج و عملیات نفتی در صنایع بالادستی را مغایر 

سیاست های ابلاغی رهبرمعظم انقلاب دانست.
وی اضافه کرد: یکی از مصوبات بسیار مهمی که روز گذشته به تصویب رسید، درباره 
معافیت مشمولان حداقل ۳۵ سال سن و دارای ۲ فرزند از خدمت نظام وظیفه بود که 

درصورتی که غایب محسوب نشوند، از خدمت سربازی معاف می شوند.
سخنگوی کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه یادآور شد: برخی از تنبیهاتی که برای 
بانک ها در نظر گرفته بودیم به دلیل تصویب قانون بانک مرکزی در مجمع تشخیص مصلحت 
نظام رد شد و تمام احکامی که در آنها مولدسازی در آنها بود مغایر شناخته شد و مقرر شد 

در قانون دائمی که مجلس یا دولت طرح یا لایحه آن را می دهند مورد بررسی قرار گیرد.
که  بود  مکلف شده  زندان ها  سازمان  که  ماده ۱۱۶  از جمله  کرد:  وی خاطرنشان 
زندان های داخل شهرها را از طریق مولدسازی به خارج از شهرها منتقل کند که این موضوع 

این هم در مجمع تشخیص مصلحت نظام مغایر با سیاست ها کلی نظام شناخته شد.

با حضور سرپرست ریاست جمهوری در وزارت صمت انجام شد؛

شهر - عرفانی الدین جلال
شورا  مصوبه  به  شهردار  توجه  | مردم
دهکده  باغ  بزرگ  پروژه  خصوص  در 
ای  نکته  اولین  قصردشت،  گردشگری 
هفته  این  جلسه  ناطق  دومین  که  بود 
متذکر  گفت:  و  کرد  اشاره  آن  به  شورا 
می شوم از مهلت مقرر برای ارائه لایحه 
شهرداری بسیار گذشته است و متاسفانه 
في  قرارداد  واصله  های  گزارش  برابر 
شهر  مشاور  شرکت  و  شهرداری  مابین 
راز که از خانواده شهرداری شیراز است، 
بلاتکلیف باقی مانده و علیرغم برگزاری 
چندین جلسه توجیهی که عمدتا بدون 
شده،  برگزار  شهرسازی  معاون  حضور 
اساسا کار طراحی رها مانده است. علی 
الظاهر معاونت شهرسازی بی توجه به این 
مصوبه و این طرح عظیم، خود به دنبال 
کارهای دیگری در محور  و  امور  اجرای 
شهید رمضانی و باغات آن محدوده است 
که نمي دانیم ارتباط آن با مصوبه شورا 

چیست. 
مدیران  اگر  افزود:  طاهری  مهدی 
شهرداری هر آنچه بر میل خود بدانند، 
آن را انجام دهند و قصد دارند تا مصوبات 
شورا بر طاقچه ها به خاک خوردن ادامه 
داده و خداي ناکرده این راهبرد نانوشته 
ای در شهرداری در سال پایانی شوراست، 
به این برادر حقیرتان صادقانه بفرمایید که 
یا ما از این شورا رحل اقامت بربندیم و کار 
را به کاردانان مطلوب به ذائقه بسپاریم و 
یا چنان انقلابی عمل کنید که اراده تان 
را بر اجرای مصوبات شورا صریحا ببینیم. 
اعضای  همراهی  بر  تاکید  با  وی 
شورا در راستای نظارت بر مصوبات شورا 
در خصوص  نگرانی  ابراز  با  آن،  نتایج  و 
سرمایه  و  مشارکتی  های  پروژه  اجرای 

اجرای  روند  به  توجه  خواستار  گذاری، 
سرمایه  حوزه  قراردادهای  و  مصوبات 

گذاری و نظارتی شد. 
طاهری از پیشرفت پروژه میدان تره 
بار دوم در ابتدای جاده بوشهر، به عنوان 
یکی از موارد مطروحه در این زمینه یاد 
کرد و گفت: آیا می دانید در قراردادی که 
قریب به یک سال از انعقاد آن می گذرد، 
چقدر فعالیت فیزیکی صورت گرفته و آیا 
خودتان از آن راضی هستید و اگر نه، پس 
و شریک  مردم  نفع  به  تا  کرد  باید  چه 

شهرداری، کار به جریان بیفتد. 
دغدغه  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
در حوزه کاهش  ترافیک، گفت:  کاهش 
ترافیک این کلانشهر، مماشات را احساس 
می کنم و قرار است تا کجا این احوال 
کج دار و مریض را ادامه دهید. از فلسفه 
صحبت نمی کنم از مهندسی صحبت می 
کنم که مبناي ریاضی و اعداد دارد، یک 
برنامه ی زمابندی شده انقلابی را به ما و 
همه مردم بدهید و بر آن اساس بگویید 
الان ترافیک شیراز این است و در فلان 
به  و  پیدا می کند  اینقدر کاهش  تاریخ 

اینجا می رسیم .
چند  با  را  خود  سخنان  طاهری 
افزود: جناب شهردار،  و  داد  ادامه  سوال 
آیا پیشرفت پروژه دارالسلام مورد مطلوب 
شماست؟ آیا پیشرفت تهیه طرح جامع 
مطلوب  شیراز  بهداشتی  های  سرویس 
شماست؟ آیا طرح انقلابی و بزرگ مناسب 
سازی معابر شهر برای تردد توانخواهان 
دوستدار  شهر  شیراز  »طرح  همان  یا 
توانخواهان« دارای برنامه زمانبندی است 
و آیا پیشرفت کار، مطلوب شماست؟ آیا 
پیشرفت اجرای تصفیه خانه های لوکال یا 

محلی مورد مطلوب شماست؟ 

وی اظهار داشت: در خصوص طرح 
محلات  احیای  کننده  متحول  و  بزرگ 
حرکت  برای  دارم  تقاضا  محور،  مسجد 
از  بازدید  دادن آن مانند جلسات شبانه 
وقت  نیز  آن  سیرت  برای  شهر  صورت 
حاضر  مناطق  شهرداری  در  و  گذاشته 
شوید، یک چهارم از سال رفت و ما مانده 
ایم با ۶۰۰ میلیارد تومان بودجه مصوب 
آن. مساجد شهر هنوز در گیجی به سر 
مساجد  برخی  برای  دعوتنامه  برند،  می 

پیشرو صادر نشده است.
به شهردار شیراز    طاهری خطاب 
صاحب  بی  شیراز  در  آب  داشت:  اظهار 
است یا در واقع دچار چند صاحبی است. 
تفاهم  شورا،  مصوبه  برابر  دهید  دستور 
نامه ها با دستگاه های متولی را تنظیم و 
منعقد کنند. مشاور ذی صلاح و توانمند 

را مستقر کنند. 

مطالعات  اسناد  کرد:  تصریح  وی 
های  خلاء  و  کنند  تجمیع  را  گذشته 
اطلاعاتی لازم در حوزه های هیدرولوژی، 
هیدرولیک، آبخوان و آبخیز دشت شیراز 
و مهارلو را یکپارچه کنند. شما را به خدا  
که  برسید  شهر  این  زیرساخت  داد  به 
اگر دشت شیراز دچار فاجعه فرونشست 
جبران قابل  ای  هزینه  هیچ  با   شد، 

 نیست. 
گفت:  شیراز،  شهر  شورای  عضو 
مطالعات  کارگروه  از  خوبی  اخبار  اخیرا 
گسل  رشته  هفت  تدقیق  مهندسی 
را  آنچه  و  ما واصل شده  به  های شیراز 
میزانی  صرفا  شد،  می  تصور  بحران  که 
تماما  که  دانسته  مخاطرات  درجات  از 
مهندسی  های  نامه  آیین  در  آنچه  با 
و  ساخت  و  طراحی  قابل  است،   مندرج 

کنترل است.

عضو شورای شهر شیراز:

آب در شیراز بی صاحب است 
عضو هیات رئیسه شورای شهر شیراز: 

افزایش حقوق رانندگان خودروهای استیجاری 
شهرداری باید بر اساس اعلام رسمی نرخ تورم باشد

جلالالدینعرفانی-شهرمردم|عضو شورای شهر شیراز در نطق پیش از دستور 
جلسه این هفته شورای شهر، با اشاره به پیگیری موضوع کارت رفاهی جمعی از کارکنان، از 
رفع این مشکل در آینده نزدیک خبر داد و افزود: در  پرداخت حقوق رانندگان استیجاری، 
بارها بنده تاکید نمودم با توجه به اینکه این قشر، هم سرمایه زندگی آنها به شکل خودرو در 
اختیار شهرداریست و هم خود نیز صادقانه در حال خدمت در شهرداری هستند، متناسب با 
آن حقوق و مزایای مناسبی دریافت نمی کنند.افسانه خواست خدایی، از افزایش ۵۰ درصدی 
حقوق آنها در دو سال گذشته خبر داد و  افزود: از سال گذشته مقرر شد، مبنای محاسبه سال 
۱۴۰۳ بر اساس شیوه نامه نحوه استفاده از خودروهای استیجاری) سامانه هوشمند سفیر ( 
در شهرداری صورت گیرد که در همین شیوه نامه، معین شده که میزان افزایش حقوق این 
بزرگواران، بر اساس اعلام رسمی نرخ تورم باید صورت پذیرد.وی اظهار داشت: با توجه به 
اینکه شهرداری از ابتدای فروردین برای نیروهای شرکتی و از خردادماه برای نیروهای رسمی، 
افزایش حقوق و پرداخت معوقات را اجرا کرده است، متاسفانه با گذشت سه ماه از سال و 
ورود به تیرماه، هنوز قراردادهای رانندگان استیجاری نه افزایش یافته و نه متاسفانه معوقاتشان 
پرداخت شده است.عضو هیات رییسه شورای شهر شیراز گفت: لذا متذکر می شوم شهرداری 
با توجه به اینکه معیشت حداقل ۱۲۰۰ خانوار، تحت الشعاع اصلاح و بروزرسانی قراردادهای 
رانندگان استیجاری قرار گرفته و این بزرگواران ذیل هیچ پیمان کاری تعریف نگردیده اند تا از 
آنها مطالبه گردد و قراردادهای آنها مستقیما با شهرداری منعقد می گردد، لذا  برای شهرداری 
این تکلیف را معین می کنیم که هر چه سریعتر به معیشت این قشر زحمتکش توجه نماید.

وزیر راه و شهرسازی:
 ترانزیت جاده ای کشور امسال ۶۹ درصد رشد

 داشته است
ایسنا| وزیر راه و شهرسازی گفت: ترانزیت جاده ای کشور امسال ۶۹ درصد رشد 
داشته است.مهرداد بذرپاش در آیین آغاز عملیات اجرایی راه آهن خرم آباد - اندیمشک با بیان 
اینکه این محور به طول ۲۱۹ کیلومتر پروژه ای کلیدی برای لرستان و کشور محسوب می شود، 
عنوان کرد: این پروژه با ۲۵۰ هزار میلیارد ریال کلنگ زنی شد.وی به وجود ۶۲ کیلومتر تونل 
در دو طرح ریلی در دست ساخت لرستان اشاره کرد و با بیان اینکه این پروژه ها در راستای 
تکمیل کریدورهای شمال و جنوب است که اتصال شمال به جنوب کشور را به دنبال دارد، 
تصریح کرد: همزمان با تامین و تجهیز ناوگان ریلی، جاده ای و دریایی، ایران را به توسعه 
می رساند.وزیر راه و شهرسازی گفت: تا سال گذشته ترانزیت جاده ای ایران ۵۸ درصد رشد 
داشته و از ۹.۳ میلیون تن به بیش از ۱۴ میلیون تن رسید. همچنین  در سه ماهه امسال 
ترانزیت جاده ای ۶۹ درصد و مجموع کل ترانزیت کشور ۵۵ درصد رشد داشته که با تداوم این 
روند از ۲۰ میلیون تن عبور خواهد کرد.وزیر راه و شهرسازی دولت سیزدهم اضافه کرد: در 
حال حاضر ایران به سرزمین لجستیکی و ترانزیتی تبدیل شده و مسیری ایمن برای ترانزیت 
کالاهای بین المللی است و این نتیجه نشست های ملی و بین المللی رئیس جمهور شهید 
و دیپلماسی منطقه ای بود.بذرپاش  با بیان اینکه ترانزیت می تواند به اندازه صنعت نفت برای 
کشور تولید ثروت کند، یادآور شد: در طول سه سال دولت  رشد ۶۰ درصدی سالیانه ترانزیت 

با همت رئیس جمهور شهید محقق شد.

معاون وزیر نفت اعلام کرد:
خبر مهم وزارت نفت درباره بنزین و کارت سوخت

در  روز سال ۱۳۹۹،  در  لیتر  میلیون  از ۷۵  بنزین  گفت: مصرف  نفت  وزیر  معاون 
لیتر و در سال ۱۴۰۲  لیتر، در سال ۱۴۰۱ به ۱۰۴ میلیون  سال ۱۴۰۰ به ۹۱ میلیون 
به ۱۱۱ میلیون لیتر رسید.جلیل سالاری، اظهار داشت: مصرف روزانه بنزین و گازوئیل در 
بخش حمل و نقل کشور به ترتیب ۱۱۸ میلیون لیتر و ۶۵ میلیون لیتر است که می توان با 
استانداردسازی خودرو ها و خارج کردن خودرو های فرسوده از چرخه حمل و نقل، این ارقام را 
به نصف کاهش داد.وی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: برنامه تولید و مصرف بنزین برای 
سال ۱۳۹۹ به این صورت بود که تولید ۱۰۵ میلیون لیتر و مصرف نیز در مرز ۱۰۵ میلیون 
لیتر باشد، اما تولید ۹۴ میلیون لیتر و مصرف به دلیل شیوع کرونا حدود ۷۵ میلیون لیتر بود 
و فرصت صادرات بنزین برای ایران فراهم شد.معاون وزیر نفت افزود: مصرف بنزین از ۷۵ 
میلیون لیتر در روز سال ۱۳۹۹، در سال ۱۴۰۰ به ۹۱ میلیون لیتر، در سال ۱۴۰۱ به ۱۰۴ 
میلیون لیتر و در سال ۱۴۰۲ به ۱۱۱ میلیون لیتر رسید.سالاری میزان مصرف فعلی بنزین در 
کشور را روزانه ۱۱۸ میلیون لیتر اعلام کرد و گفت: در این سه سال، هر سال حدود ۳ میلیون 
کارت سوخت برای مردم صادر شد و به طور متوسط سالانه ۵ میلیون لیتر به ظرفیت تولید 
بنزین کشور افزوده شد.وی ادامه داد: روزانه ۲۰۵ میلیون لیتر فرآورده های نفتی در کشور 
مصرف می کنیم که رشد سالانه ۸ درصدی دارد؛ میزان مصرف در بخش حمل ونقل با روزانه 
۱۱۸ میلیون لیتر بنزین و ۶۵ میلیون لیتر گازوئیل درحالی که ۳۱ میلیون وسیله نقلیه در 
حال تردد در کشور داریم، رقمی است که با هیچ استاندارد و ملاکی همخوانی ندارد.معاون 
وزیر نفت با تأکید بر اینکه خودرو های ایرانی چه در بخش بنزین سوز و چه در بخش گازوئیل 
سوز پرمصرف هستند، گفت: خودروی بنزینی ما به ازای هر ۱۰۰ کیلومتر پیمایش به طور 
متوسط ۱۲ لیتر بنزین و خودروی گازوئیلی ما به ازای هر ۱۰۰ کیلومتر پیمایش ۵۵ تا ۶۰ 
لیتر گازوئیل مصرف می کند که می توان با استانداردسازی خودرو ها و خارج کردن خودرو های 
فرسوده از چرخه حمل و نقل، این ارقام را به نصف کاهش داد.وی افزود: شرکت ملی پالایش 
و پخش فرآورده های نفتی آمادگی دارد تا در صورتی که این اختیار را به ما بدهند، با استفاده 
از ظرفیت های ماده ۱۲ قانون رفع موانع تولید، طرح اسقاط خودرو های فروسده و نوسازی 
ناوگان را با جلب سرمایه گذاران و با کمک سیستم بانکی، اجرایی کنیم.سالاری با بیان اینکه 
نوسازی  اگر  گفت:  می کنیم«،  مصرف  سوخت  عنوان  به  را  پتروشیمی ها  خوراک  »داریم 
ناوگان صورت بگیرد، بخشی از سوخت مایع صرفه جویی شده به پتروشیمی ها اختصاص 
یابد تا با ظرفیت کامل فعالیت کنند و جلوی انحراف سوخت که به قاچاق می انجامد گرفته 
برای کشور را  اندازه ۸۰ درصد درآمد صادرات نفت  به  اقدام می توانیم  با همین ۳   شود، 

 احیا کنیم.

اکبرپور و هدی  احمد  فاطمهمقدم-شهرمردم|
حدادی، به عنوان نامزدهای جایزه یادبود آسترید لیندگرن 
نوجوان  و  کودک  نویسندگان  انجمن  توسط   ۲۰۲۵ )آلما( 
معرفی شدند. این برای بار دوم است که این نویسنده شیرازی، 
نامزد دریافت گران ترین جایزه ادبیات کودک و نوجوان جهان 

شده است. 
به گزارش شهر مردم، احمد اکبرپور ۵۴ ساله، نویسنده 
کار بلدی است که زبان قصه نویسی برای بچه ها را خوب 
می داند. این نویسنده که نزدیک به ۵۰ اثر چاپی دارد،  اغلب 
که  است  برخوردار  ادبیاتی  و  ظریف  طنزی  از  داستانهایش 
قدرت جذب مخاطبان بزرگسال را نیز دارد.  اکبرپور نویسنده 
در  را  متعددی  جوایزه  توانسته  کنون  تا  که  است  پرکاری 
کارنامه ادبی  خود ثبت کند. جایزه کتاب سال وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی برای قطار آن شب، دیپلم  افتخار  IBBY  در 
پکن برای امپراتور کلمات،  برگزیده شورای کتاب سال کودک 
مونیخ  بین المللی  کتابخانه  برگزیده  امپراتور  کلمات،  برای 
برای کتاب من نوکر بابا نیستم، برگزیده  یونیسف  برای کتاب 
شب بخیر فرمانده، پنج لاک پشت پرنده برای کتاب شب بخیر 
فرمانده، چهار  لاک  پشت برای من مترسکم ولی می ترسم، 

برخی از جوایز اکبرپور است.   
از  یکی  نوجوان  که  و  کودک  نویسندگان  انجمن 
هیات های انتخاب ایران  برای جایزه آسترید لیندگرن است، 
درباره دلایل انتخاب این نویسنده شیرازی عنوان کرده است: » 
احمد اکبرپور به دلیل دیدگاه های نو در روایت داستان، جهان 
داستانی طنز، فانتزی، اسطوره و افسانه، جسارت طبع آزمایی 
در گونه های گوناگون ادبی، بازتاب آثارش در دیگر کشورها و به 
زبان های دیگر و همچنین در پژوهش های دانشگاهی، نوشتن 
برای کودکان با نیازهای ویژه، توجه به ارزش های جهان شمول، 
مانند صلح، دوستی، مدارا و خانواده، سه دهه فعالیت مستمر 
در حوزه ادبیات کودک و نوجوان، فعالیت های موثر فرهنگی 
و اجتماعی در شهرها و روستاهای مختلف، از جمله برگزاری 
کارگاه های آموزش داستان نویسی برای کودکان، نوجوانان و 

بزرگسالان و... برای نامزدی این جایزه انتخاب شد.  «
 این جایزه، سالیانه به یک یا بیش از یک هنرمند یا 
مروج و …صرف نظر از زبان و ملیت آنان اعطا می شود. آثار 
این هنرمندان باید دارای کیفیت بالای هنری و ارزش های 

انسانی باشند که آسترید لیندگرن )نویسنده سوئدی( به آنها 
باور داشت. جایزه نقدی آلما به مقدار ۵ میلیون کرون سوئد، 
به عنوان بزرگ ترین و گران ترین جایزه ادبیات کودکان و 
جایزه  از  پس   – ادبیات  بزرگ  جایزه  دومین  و  نوجوانان 
هانس کریستین اندرسن - در جهان مطرح است. به گفته 
مسئولان برگزاری این جایزه، امسال ۲۵۰ هیات انتخاب از  
کشورهای جهان برای معرفی نامزد های خود به این مسابقه 
 معرفی شده اند. پیش تر نیز شورای کتاب کودک که یکی از 
دیگر هیات های ایرانی، معرفی نامزدهای این جایزه است، سید 
نوید سیدعلی اکبر به دلیل توجه خاص به آزادی کودکان 
و ایجاد فضایی برای بازیگوشی و خلاقیت در داستان هایش، 
به عنوان نامزد بخش نویسندگان جایزه و علیرضا گلدوزیان را 
در بخش تصویرگران به دلیل بیش از دو دهه فعالیت مستمر 
در رشد  و مهم  ماندگار  تاثیر  تصویرگری کتاب کودک،  در 
ادبیات و تصویرگری کتاب کودک و نوجوان، راه یافتن آثار 
او به فهرست ها و نمایشگاه های ملی و بین المللی و همچنین 
کسب جوایز متعدد داخلی و بین المللی و همچنین نقش 
برجسته در ارتقای سطح تصویرگری ادبیات کودک و نوجوان 
ایران، داشتن نگاه شخصی و متفاوت در هر یک از آثار، توانایی 

بازنمایی و طراحی طیف وسیعی از فرم ها، فضاها و شخصیت ها 
با الهام از هنرهای تصویری ایران و جهان، مهارت در خلق 
تصاویری قدرتمند، زیبا و تاثیرگذار و گسترده بودن موضوعات 
تصویر شده و حضور پررنگ و تأثیرگذار در تربیت تصویرگران 
لیندگرن  آسترید  یادبود  جایزه  دریافت  نامزد  جوان؛  نسل 

)آلما(۲۰۲۵ معرفی کرد.
میان  از  جایزه،  این  داوران  هیئت  است  گفتنی 
می  برگزیده  سوئد  کودکان  ادبیات  برجسته  کارشناسان 
شوند.  آنها هر ساله از سراسر دنیا سازمان هایی را که دارای 
نویسندگان،  اطلاعات  درباره  بیشترین  و  گسترده ترین 
تصویرگران،  قصه گویان و فعالان ادبیات کودک هستند، به 
عنوان  سازمان های نامزدکننده،  منصوب می کنند تا نامزدهای 
خود را از سراسر  دنیا به هیئت داوران معرفی کنند.  از ایران نیز 
شورای کتاب کودک کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان، 
مؤسسه پژوهشی تاریخ ادبیات کودکان و انجمن نویسندگان 
این  از  نامزدکننده  به عنوان سازمان های  کودک و نوجوان، 
امتیاز برخوردارند. دو سازمان کانون پرورش فکری و موسسه 
پژوهشی تاریخ ادبیات کودک هنوز نامزدهای خود را برای این 

جایزه معرفی نکرده اند.

 نویسنده شیرازی برای بار دوم نامزد جایزه لیندگرن شد
  نام احمد اکبرپور در میان دو نامزد نویسندگی گران ترین جایزه ادبی کودک جهان
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روستایی  امور  دفتر  مدیرکل 
از  فارس  استانداری  شوراهای  و 
اسلامی  شوراهای  اعضای  و  دهیاران 
مقدس  نظام  دستاوردهای  خواست 
تشریح  مردم  برای  را  اسلامی   جمهوری 

کنند.

حامد رستمی، در نشست با دهیاران 
شهرستان  اسلامی  شوراهای  اعضای  و 
سرچهان با تبریک فرارسیدن دهه امامت 
به  عدالت محور  رسیدگی  گفت:  ولایت  و 
دولت  کار  دستور  در  فارس  نقاط  اقصی 

است.

عنوان  به  سرچهان  اهالی  از  وی 
و  کرد  یاد  ریشه دار  و  ولایتمدار  مردمی 
افزود: مردم غیور فارس کارنامه درخشانی 
در بزنگاه های مهم داشتند و در این دوره از 
انتخابات نیز با حضور حداکثری در میدان 

نقشه دشمنان را خنثی می کنند.

سیاست های  اجرای  به  رستمی 
مناطق  در  دولت  محرومیت زدایی 
افزود:  و  کرد  اشاره  استان  مختلف 
سرچهان از مناطق مستعد استان پهناور 
و  گردشگری  زمینه  در  که  است  فارس 
گفتن برای  زیادی  حرف های   کشاورزی 

و  روستایی  امور  دفتر  دارد.مدیرکل   
از هدفگذاری  فارس  استانداری  شوراهای 
برای توسعه زیرساخت های سرچهان خبر 
داد و افزود: دولت با هم افزایی دهیاری ها 
و شوراهای اسلامی گام های موثری در این 

راستا بر می دارد.

 دهیاران دستاوردهای نظام اسلامی را تشریح کنندمدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری فارس:

نماینده دادستان در فارس:

رسانه باید بی طرف باشد
 رسانه ها مشخصات رییس جمهور خوب را بیان کنند

فرخنده آشوری - شهر مردم| افشین محمدی دره شوری، نماینده دادستان در 
استان فارس در نشست تبیین قوانین و مقررات رسانه ای انتخابات ریاست جمهوری با اشاره 
به برگزاری زودهنگام انتخابات و درگذشت ناگهانی و شهادت گونه آیت الله رییسی رییس 
جمهور، گفت: با توجه به شرایط ویژه ای که اتفاق افتاد، انتخابات به صورت دستی است و 
امکان برگزاری انتخابات الکترونیک نیست.وی با اشاره به قانون برگزاری انتخابات و تخلفات 
پیش بینی شده در این امر، عنوان کرد: اهالی رسانه جزو قشر متفکر جامعه محسوب می 
شوند و جامعه تحت تاثیر قلم این قشر است، تفکر، نگاه و انتشار اخبار رسانه در پیشبرد 
رسانه تاثیرگذار است که اگر شاهد اشتباه از طرف رسانه باشیم، باعث تاثیر منفی جدی 

در جامعه می شود.
دره شوری، با اشاره به تخلفات رسانه ای با موضوع انتخابات، متذکر شد: انتشار 
اخباری در راستای ناامیدی و سوق جامعه به سمت غلط تخلف است، اهالی رسانه باید 
شرایطی را برای انتخاب فرد اصلح توسط مردم فراهم کند، برای اهالی رسانه فرقی نمی کند 
چه کسی انتخاب شود، فقط فردی باشد که اصلح و ولایت مدار باشد، آن فرد باید به دور از 
شعار کار بلد باشد و خط ولایت را دنبال کند، به دنبال ارائه راه حل برای مشکلات به دور از 
تخریب دیگران باشد و با گفتن واقعیات و کارشناسی در موضوعات، مشکلات جامعه را حل 
کند.وی خاطرنشان کرد: تمام کشورهای دنیا در سیاست های خودشان، خط واحدی دارند، 
سیاست های کشور ما مشخص است و مردم ما انقلاب را دوست دارند و در شرایط سخت 
خود را نشان می دهند، جانبداری از افراد خاص، نتیجه خوبی نخواهد داشت، مردم انتظار 
دارند رسانه ها بی طرفانه رفتار کنند، رسانه ها باید مراقبت کنند تا از سوی برخی از افراد 
مغفول نشوند، انتشار یک مطلب نادرست، ممکن است سبب هزینه هایی برای نظام شود.

دره شوری، تاکید کرد: کشور ما از تلاطم های زیادی عبور کرده است و این فقط به علت 
وجود یک سکان دار دانا مانند مقام معظم رهبری است، همه مردم با تمام سختی ها در 
کنار نظام ایستاده اند، بنابراین رسانه ها اخبار امیدوار کننده منتشر کنند و نقاط قوت نظام را 
بازگو کنند، ما نقاط قوت زیادی داریم و اقدامات خوبی شده است، باید ضعف ها را بپذیریم و 
با خرد جمعی مشکلات را حل کنیم اما نباید به دنبال چیره شدن یاس و ناامیدی در جامعه 
باشیم.معاون دادستان فارس ادامه داد: رسانه های معاند اخبار غیرمهم مانند یک تصادف را 
پوشش می دهند تا مردم را ناامید کنند، در تمام کشورها، این مشکلات است و این لازمه 
یک زندگی جمعی است، آسیب هایی مانند تصادفات، قتل ها و غیره در تمام کشورها اتفاق 

می افتد و فقط ویژه کشور ما نیست، ما باید به دنبال نقاط قوت باشیم.
این مقام قضایی استان فارس با اشاره به دستاوردهای انقلاب و نظام ابراز کرد: ما 
پیشرفت های خوبی را در کشور داشتیم، ما در دولت سیزدهم شاهد ترمیم زیرساخت 
ها بودیم که اگر آن راه ادامه پیدا کند در آینده نزدیک شاهد خیلی از تغییرات در کشور 
خواهیم بود که با اراده مردم شکل گرفته است.وی در پایان از همراهی رسانه ها در پیشبرد 
اهداف نظام تشکر و درخواست کرد: در امیدآفرینی همت بگمارند و شرایط رییس جمهور 
خوب را بیان کنید تا مردم بتوانند انتخاب خوب و دقیقی داشته باشند، اما از فرد خاصی 

حمایت  نکنند.
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فرخنده آشوری - شهر مردم | محمد هادی 
موضوع  با  خبری  نشست  در  فارس  استاندار  ایمانیه، 
پیگیری ۸۷ پروژه و مصوبات سفر وزیر کشور گفت: ۸۷ 
پروژه کلان فارس با حضور نمایندگان مردم فارس در 
مجلس شورای اسلامی و نماینده ولی فقیه در فارس طی 

دو جلسه بررسی شده است.
و  قرائت  را  پروژه ها  این  اجرای  نامه  میثاق  وی 
آمایش  پروژه ها،  انجام  در  عدالت  لحاظ  کرد:  تصریح 
سرزمینی، بالاتر بودن پیشرفت فیزیکی، اولویت دار بودن 
آنها در توسعه استان، جمعیت بالاتر استفاده کنندگان و 
متناسب بودن با جایگاه علمی و فناوری فارس، مهمترین 
محورهایی است که در اجرای این پروژه ها مدنظر قرار 

گرفته است.
استاندار فارس با بیان اینکه پروژه پالایشگاه دوم 
شیراز، از جمله این پروژه هاست و ادامه داد: احداث ۱۴۰ 
از دیگر پروژه هایی است که تقسیم  طرح آبخیزداری 
بندی شده تا در شهرستان های استان این مهم اجرایی 
شود. وزارت جهاد کشاورزی، بسیج سازندگی، خیرین و 
مسئولیت های اجتماعی منابع مالی این پروژه را تامین 
خواهند کرد.ایمانیه خاطرنشان کرد: بازپروری معتادان 

متجاهر و کمبود فضا برای اسکان آنها نیز موجب شد 
تا اعتبار اردوگاه ماده ۴۲ که اردوگاه کار هم محسوب 
می شود، توسط یک خیر تامین شود و تجهیز کارگاه هم 

آغاز شده است.
ایمانیه با اشاره به موضوع انتقال زندان عادل آباد، 
گفت: توافق نامه بین سازمان زندان ها و شهرداری شیراز، 
منعقد شد که بر اساس این توافق، شهرداری شیراز زندان 
را تحویل می گیرد و زندان جدید را در جنوب شرقی 

شیراز تحویل می دهد.
کرد:  عنوان  روستایی  های  راه  به  اشاره  با  وی 
روستاها سه معضل دارند، راه، آب و اشتغال، که بر اساس 
جلسه ای که برگزار شد توافق کردیم یک هزار کیلومتر 
راه روستایی احداث و یک هزار و ۲۰۰ کیلومتر بهسازی 
شود، قسمتی از اعتبار لازم برای این کار را از بودجه 
استان و بخشی نیز از ردیف اعتبارات ملی از وزارت راه به 
آن اختصاص داده شود، قسمتی از آن از اعتبارات مناطق 
محروم و قسمتی را بسیج سازندگی، بخشی را وزارت 
نفت و بخشی از بودجه مناطق محروم، بخشی نیز توسط 
وزارت راه و وزارت نفت و بخش کوچکی نیز توسط مردم 
تامین می شود.نماینده عالی دولت در استان فارس، ادامه 

داد: نوسازی ماشین آلات حوزه راهسازی و غیره اتفاق 
خوبی است که در حال رقم خوردن است، جلسه ای نیز 
در مورد آزادراه ها برگزار شد که در خصوص آزاد راه 
شیراز بوشهر و تکمیل قطعه هفت آزادراه شیراز اصفهان، 
تردید  دچار  آن  در ساخت  که  پارسیان  آزادراه لامرد 
شدیم و احتمال تبدیل آن به بزرگراه است، بزرگراه شیراز 

لامرد، جم شیراز عسلویه و غیره تصمیم گیری شد.
ایمانیه از برگزاری یک جلسه در مورد خطوط مترو 
با شهرداری برگزار شد، عنوان کرد: تامین رام واگن های 
مترو، تکمیل خط ۳ تا شهرک گلستان، تامین اعتبار خط 
۴ با همکاری بانک شهر، چگونگی اتصال خط ۳ به صدرا 
با استفاده ایستگاه قطار و غیره در این جلسه برگزار شد، 
همچنین جلسه ای در مورد فرودگاه های استان فارس، 
به ویژه ترمینال خارجی با ارزش ۱۵۰۰ میلیارد که در 
سفر دوم دولت ۷۰۰ میلیارد آن مصوب شد، تعمیرات 
ترمینال های فعلی و غیره در این جلسه مورد بحث و 

بررسی قرار گرفت.
وی خاطرنشان کرد: پیشنهاد یک ایرتاکسی برای 
شیراز به فرودگاه های اطراف مثل لامرد، یاسوج و غیره 
داده شده است و فعلا یک سرمایه گذار اولیه نیز پیدا 

شده است که امیدواریم به نتیجه برسیم.
ایمانیه در بخش دیگر سخنان خود به گسترش 
پارک فناوری اشاره کرد و گفت: ورزشگاه شهید سلیمانی 
را می خواستیم در عید غدیر خم به بهره برداری برسانیم 
که برق آن هنوز تامین نشده است که امیدواریم این 
مشکل حل شود و بزودی شاهد بهره برداری از آن باشیم، 
برای جلوگیری از تعطیلی باشگاه حجاب نیز اعتباری در 

نظر گرفته شده است تا مرحله به مرحله تعمیر شود.
سرمایه  جذب  لزوم  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
گذاری خارجی افزود: ۳ میلیارد دلار در این بخش در 
نظر گرفته شده است که باید نسبت به دستگاه های 

متولی تقسیم بندی و بر اساس آن برنامه ریزی شود.
وی، در بخش دیگر سخنان خود نیز به اشاره به 
ضرورت اتصال استان فارس به دریا، عنوان کرد: شهری 
بندری چسبیده به لامرد و دریا احداث می شود، در آنجا 
گمرگ، اسکله و غیره احداث می شود و مسئول آن با 
هماهنگی فارس، توسط وزیر انتخاب می شود، کلنگ 
دهکده لجستیک در کنار راه آهن شیراز بوشهر نیز به 

زودی به زمین زده خواهد شد.
ایمانیه خبر داد: پایانه های مسافرتی در شیراز، فسا 
و اقلید مصوب شده است و در چهار شهرستان دیگر 
پیگیر هستیم، مرکز نمایش های جهان اسلام نیز در 
نظر گرفته شده است.تکمیل تالار مرکزی شیراز، ایجاد 
سالن همایش های ۲۵۰۰ نفری توسط شهرداری، تعیین 
تکلیف پتروشیمی ها، انتقال پتروشیمی های مصوب شده 
به شهر بندری مصوب شده، گردشگری اطراف سدهای 
تکلیف  تعیین  فارسی،  سلمان  و  درودزن  ملاصدرا، 
سدهای درحال احداث مانند نرگسی، کوار و هایقر، ایجاد 
فعالیت صلح آمیز انرژی هسته ای در استان فارس به 
ویژه در حوزه داروهای رادیواکتیو و چگونگی آفت زدایی 
از محصولات کشاورزی، تولید برق و استریل کردن ابزار 
پزشکی، بحث های نرم افزاری، یک سوم احداث مسکن، 
کاهش یک سوم طلاق، تمام کردن ماجرای کودکان کار، 
افزایش یک سوم فرزندآوری، افزایش یک سوم ازدواج، 

کاهش یک سوم خودکشی و غیره در طی چهار سال، از 
دیگر موضوعاتی بود که استاندار فارس به آنها اشاره کرد.

وی ادامه داد: برای احداث دانشگاه فرهنگیان ۴ 
هزار متر در نظر گرفته شده است و یک خیر زن در 
خارج از کشور، مبلغ ۵۰۰ میلیارد تومان برای احداث 
شاهچراغ  حرم  اطراف  خانه  می کند، ۱۴۰  آن کمک 
)ع( خریداری شد تا بازسازی شوند و برای سه هدف 
زائرسرا، بومگری و خانه هنر مانند خانه قلم زنی، منبت 
و غیره در نظر گرفته شده اند تا ارزش فرهنگی، تاریخی 
و اعتقادی آنها حفظ شود، ۴۰ تا از این خانه ها را حرم 
مطهر، ۱۰ تا کمیته، ۳۰ تا اوقاف، ۲۰ تا توسعه حرم از 
طریق زیرمجموعه وزارت راه و مابقی توسط شهرداری 

خریداری می شود.
روستاهای  و  به شهرها  اشاره  با  فارس  استاندار 
دارای تنش آبی، بیان کرد: از طریق مشارکت با قرارگاه 
های محرومیت زدایی، اعتبارات تنش آبی، مسئولان 
اجتماعی دستگاه ها، سهمیه نمایندگان استان و غیره 
برای رفع این مشکل اقدام می شود، مبلغ ۱۷۰۰ میلیارد 
تومان نیز برای رفع مشکلات آبی در نظر گرفته شده 
است، با شرکت هلدینگ غدیر، زیرمجموعه وزارت دفاع 
برای توسعه پتروشیمی شیراز، فاز دوم آلومینیوم لامرد، 
نیروگاه ۵۰۰ مگاواتی انرژی خورشیدی در بوانات، حل 
مسئله آب مرودشت، خرید فولاد خرامه و غیره توافقاتی 
انجام شده است، همچنین با هلدینگ شستا در خصوص 
تولید قیر مورد نیاز، صنایع پایین دستی آلومینیوم لامرد، 
انتقال فاز اول سیمان شیراز به خرامه، انتقال پشم شیشه 
شیراز به منطقه ویژه اقتصادی، احداث کارخانه الیاف 

شیشه در بیضا و غیره نیز به توافق رسیدیم.
ایمانیه در حوزه اتباع خارجی، اعلام کرد: اتباع باید 
در فارس کفیل داشته باشند، همچنین نسبت حضور 
حداکثر ۱۰ درصد اتباع در هر شهر، روستا و محله باید 

رعایت شود.

۸۷ پروژه کلان فارس بررسی شد
  استاندار فارس:

 | مردم  شهر   - عرفانی  الدین  جلال 
دوازدهمین بازدید مدیریت شهری شیراز از روند اجرای 
نوبت شب پروژه های عمرانی بزرگ مقیاس شیراز، در 
حالی برگزار شد که این بار، نوبت محور شمالی پروژه 
بزرگراه آیت ا... حائری شیرازی بود که روند اجرای نوبت 
شب آن، مورد بازدید میدانی مدیران حوزه شهری و 
قرار گرفت. سیدابراهیم حسینی، رئیس  خبرنگاران 
شورای اسلامی شهر شیراز در این بازدید میدانی با 
اینکه پیشرفت کار، به خوبی محسوس است،  بیان 
گفت: از شهردار شیراز، اعضای شورای اسلامی شهر، 
شهرداری و یاوران شورا، دست اندرکاران دیگر اجرای 
کنیم. می  قدردانی  و  تشکر  رسانه  اصحاب  و  پروژه 

رئیس کمیسیون حمل  ونقل، ترافیک و عمران شورای 

اسلامی شهر شیراز نیز در این بازدید، گفت: شیراز یک 
شهر طولی است و ۷۰ کیلومتر طول دارد که در این 
میان، محور غربی-شرقی محور مهمی در شهر به شمار 

می رود.رضا محمدیان افزود: به سمت شمال غرب که 
می رویم با یک محور اصلی ترددی مواجه می شویم که 
از تقاطع بصیرت )پل معالی آباد( شروع می شود تا به 

شهرک گلستان، دوکوهک و گویم برسد.
وی اضافه کرد: پروژه بزرگراه شهید سلیمانی از 
میدان جام جم شروع  شده و بعد به بزرگراه آیت ا... 
حائری شیرازی می رسد و قبل از پل جهاد، باید در فاز 
بعدی از کنار نهر اعظم عبور کند و از پشت قصر قمشه 
گذر کند تا به جاده قلات برسد و محور سومی تردد این 

محور، باید با ادامه این عملیات تکمیل شود.
رئیس کمیسیون حمل  ونقل، ترافیک و عمران 
شورای اسلامی شهر شیراز، تصریح کرد: این محور سوم 
ترددی، باید با ادامه این عملیات تکمیل شود؛ محور 
اول صنایع است، محور دوم بزرگراه حسینی الهاشمی 
و ادامه اش بزرگراه شهید آیت ا... رئیسی است که تا 
جاده قلات باید ادامه یابد و ۱۵ کیلومتر دیگر اجرا 
شود.محمدیان ادامه داد: محور شمالی بزرگراه آیت ا... 
حائری شیرازی که تکمیل شد، باید حدود ۱۶ کیلومتر 
ادامه یابد تا به جاده بیضا به سمت سپیدان منتهی شود 
که در کاهش ترافیک شمال غرب شیراز نقش مؤثری 
دارد و حوزه معاونت عمرانی باید به جد، مطالعات طرح 
را دنبال کند.وی تصریح کرد: این پروژه، فرامنطقه ای 
است و روی ترافیک کل شهر به دلیل اتصال به بزرگراه 

شیراز اصفهان اثر می گذارد.
محمدیان ادامه داد: هزینه اولیه محور شرق به 
غرب این پروژه،  حدود ۴ هزار میلیارد برآورد شده 
و امیدواریم پاییز پیش رو، شاهد رونمایی از این پروژه 
عظیم باشیم.قائم مقام شهردار شیراز نیز در این بازدید، 
گفت: شیراز یک شهر تخت است و اینکه در بزرگراه 
گالری)تونل  و  تونل   ۱۱ شیرازی،  حائری  آیت الله 
مصنوعی( اجرا شود یعنی پروژه در مقیاس ملی است.

آرش فرج زاده افزود: این پروژه، حرکت شمال به 
غرب شیراز را تسهیل کرده و به آینده شیراز در حوزه 

ترافیکی کمک بسزایی خواهد کرد.
وی با اشاره به اینکه قسمت شمالی کوه که در 
این پروژه قرار دارد، مسائل و مشکلات عمرانی زیادی 
را برای پروژه ایجاد کرده بود، اظهار داشت: به گفته 
سازمان زمین شناسی کشور، در این منطقه بزرگ ترین 
لغزش دومینویی کشور رخ  داده که البته آن را پشت 
هزینه های  و  لازم  فنی  تمهیدات  و  گذاشته ایم  سر 

فراوانی برای آن در نظر گرفته  شده است.

این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز، با اشاره 
دلیل  به  پروژه،  این  اجرای  در  رو  پیش  به خطرات 
ادامه داد:  این پروژه،  نوع خاک ریزشی کوه حاشیه 
شهرداری با معضلات و مشکلات زیادی در اجرای این 
مسیر مواجه بوده است، اما با اقدامات انجام شده اصولی 
و فنی این محور، تردد بین شهری را در مسیر شیراز به 

اصفهان و شیراز-بوشهر در آینده پوشش خواهد داد.
خاطر  به  شیراز  شهرداری  کرد:  تصریح  وی 
و  پروژه  افتادن  عقب  به  حاضر  مردم،  ایمنی  حفظ 
افزایش هزینه در این پروژه شده است، شهردار شیراز 
بهره برداری از این پروژه را بهمن ماه اعلام کرده بود و 
اگر مشکلی پیش نیاید، این پروژه، زودتر از موعد مقرر 
و در فصل پاییز تقدیم شهروندان شیرازی خواهد شد.

ترافیک  کاهش  به  پروژه  این  فرج زاده گفت:   
تقاطع جام جم، بولوارهای شهید چمران و میرزای 
آیت ا...  بلوار  به  اتصال  با  و  می کند  کمک  شیرازی 
محلاتی، موجب کاهش ترافیک بلوار دکتر حسابی نیز 
خواهد شد و با افتتاح این پروژه، مسیر شهرک شهید 
بهشتی تا تقاطع جام جم، طی ۱۲ دقیقه طی خواهد 
شد.وی افزود: با توجه به نوع خاک کوه شمالی این 
پروژه که ریزشی بود، برای امنیت مردم، زمانی که به 
شهردار اعلام شد به رغم به تاخیر افتادن زمان اجرا 
و بالا رفتن هزینه، دکتر اسدی برای امنیت مردم با 
آن موافقت کردند تا هیچ گاه امنیت و سلامت مردم 
به خطر نیفتد. معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز 
هم ضمن ارایه گزارشی از روند اجرای بزرگراه آیت الله 
حائری شیرازی، گفت: دومین دور از بازدیدهای شبانه 
را آغاز کرده ایم و در مرحله نخست، طی ۱۱ بازدید با 
حضور اصحاب رسانه، برای اطلاع رسانی به شهروندان 

در خصوص روند اجرای پروژه ها اقدام شد.
محمد امین افزود: در دور دوم، از تمام پروژه ها با 
هدف بررسی میزان روند پیشرفت نسبت به ۲٫۵ ماه 

قبل بازدید می کنیم.
آیت الله  پروژه  شمالی  محور  کرد:  اضافه  وی 
رانش  احتمال  که  است  کوهی  مجاورت  در  حائری 
دارد و به همین دلیل، تصمیم بر این شد با تأخیر ۹ 
ماهه پروژه، باند شمالی که مسیر شرق به غرب است 
به بهره برداری برسد؛ بر همین اساس، سه گالری)تونل 

مصنوعی( اضافه تر برای این محور اجرا می شود.
و  هزار  یک  شیراز،  شهردار  معاون  گفته  به 
۱۰۰ متر دیوارگذاری و خاک برداری، مقاوم سازی و 

... با هدف ایمنی کامل پروژه به انجام رسیده است و 
عملیات عمرانی آن هم از زمان بازدید قبل، یعنی ۲ ماه 
و نیم قبل، به اتمام رسیده است و از برنامه زمان بندی 
جلوتر هستیم.امین تصریح کرد: محور، از نظر زیرسازی 
و روسازی به گونه ای پیش رفته است که اکثر قسمت ها 
آماده روکش آسفالت هستند و در این پروژه در سه 
نوبت در حال کار هستیم.وی افزود: قصد داریم پروژه 
را تا ۳۰ بهمن به بهره برداری برسانیم و طبق تأکیدات 
شهردار شیراز و قول وی در ۲ ماه و نیم قبل، کار در 

زمان مقرر و حتی زودتر به اتمام می رسد.
خروج از مرکز شیراز از شرق به غرب، کمک 
و  چمران  شهید  بلوار  جم،  جام  تقاطع  ترافیک  به 
میرزای شیرازی و اتصال به بلوار آیت الله محلاتی و 
کاهش ترافیک بلوار دکتر حسابی از مزایای بزرگراه 
آیت الله حائری شیرازی است که معاون فنی و عمرانی 

شهرداری شیراز به آن اشاره کرد.
پروژه، ۷  این  کیلومتر  از ۱۴  کرد:  اضافه  وی 
کیلومتر کوهستانی بود و با افتتاح این ۷ کیلومتر، 
فاصله شهرک بهشتی تا تقاطع جام جم ۱۲ دقیقه 
طی می شود.امین گفت: هزینه به روز شده ۷ کیلومتر 
شرق به غرب پروژه، بالغ بر ۴ هزار میلیارد تومان است 
که بیشترین تعداد تونل و مشکلترین بخش نیز همین 
قسمت بود.وی در تشریح پروژه فاز ۳ بزرگراه آیت الله 
محی الدین حائری شیرازی در امتداد تونل شهید خادم 
صادق نیز اظهار داشت: تونل شهیدان سلطانی به طول 
۲۰۵۰ متر افتتاح  خواهد شد؛ تونل شهید خادم صادق 
۷۳۵ متر است، میان دو تونل خادم صادق گالری ایجاد 
شده است و عملیات خاک برداری در حال انجام است.

امین اضافه کرد: تونل شهید شیبانی ۲۲۳ متر است و 
یک هزار و ۴۵۰ متر، طول تونل هاست و سازه های پل 

به صورت کامل تکمیل شده است.
معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز با بیان 
پروژه،  از  قسمت  این  سبز  فضای  بخش  در  اینکه 
کار خواهند  به  را  تلاش خود  و شش،  یک  مناطق 
انجام  از  بعد  و  آینده  هفته  دو  ظرف  افزود:  بست، 
عملیات عمرانی، این مهم نیز آغاز خواهد شد. مشاور 
فارس  استان  قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا )ص( در 
خود  قول  طبق  خاتم الانبیاء)ص(  قرارگاه  گفت:  نیز 
را  پروژه  مناسب،  برنامه  یک  با  زمان بندی  برنامه  و 
پیش برده است و تا پایان تیرماه، تونل های مصنوعی 
می شوند.سردار  تمام  محور  این  در  احداث  حال  در 

بهرام قاسمی ادامه داد: خاک برداری به صورت مقطع 
به مقطع به انجام می رسد و بتن ریزی یکی از مقاطع 
از فردا آغاز می شود؛ پیش بینی ما پایان شهریور برای 

بهره برداری این بزرگراه است. وی تصریح کرد: تونل ها 
آن  تجهیزات  امیدواریم  و  دارد  تأسیساتی  مشکلات 
قرارگاه  پروژه  کنترل  کنیم.مدیر  تهیه  سریع تر  را 
سازندگی خاتم الانبیا)ص( در استان فارس نیز گفت: 
برای تأمین امنیت این مسیر، سازه بتنی به طول ۱۵۱ 
متر احداث شد و در بازدید قبلی، عملیات اجرایی ۵ 
اینکه  با بیان  انجام شده بود.علیرضا سهرابی  قسمت 
زمان بندی پروژه، بازنگری شد و در بازه زمانی ۲ ماهه، 
۸٫۵ قسمت اجرا شد، گفت: احداث تونل مصنوعی ۲ 
ماه از زمان بندی جلوتر است و سه نوبت در این پروژه 
در حال کار هستیم؛ در حال حاضر علاوه بر اجرای 
 گالری های مصنوعی، ایزوگام و خاکریز هم انجام  شده

 است.

رونمایی از بزرگترین پروژه بزرگراهی درون شهری شیراز دو قدم مانده به خط پایان
در دوازدهمین بازدید مدیریت شهری شیراز از روند اجرای نوبت شب پروژه های عمرانی بزرگ مقیاس مطرح شد؛

مدیر روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان فارس گفت: 
براساس پیش بینی سازمان هواشناسی مبنی بر تداوم گرما و افزایش دما در 
روزهای آینده، از کلیه مشترکان درخواست می شود مدیریت مصرف برق را 
به ویژه در ساعت های اوج بار )ساعات۱۳تا ۱۸و۲۰ تا ۲۳( در دستور کار خود 
قرار داده و امکان تامین برق مطمئن و پایدار را برای تمامی مشترکان صنعت 
برق فراهم آورند.دکتر محمدرسول تحفه با اظهار این مطلب که صنعت برق 
استان تمام ظرفیت و توان خود را برای تأمین نیاز برق مشترکان و پایداری 
شبکه به کار بسته است، بیان داشت: با توجه به  فرا رسیدن فصل گرما و 
افزایش دما در روزهای پیش رو و در نتیجه افزایش مصرف برق، ضروری 
است تا مصرف بهینه برق به صورت جدی از سوی تمامی مشترکان به ویژه 
مشترکان خانگی رعایت شود تا خللی در روند خدمت رسانی به وجود نیاید.

وی بهینه سازی مصرف انرژی و اعمال مدیریت مصرف برق در شرایط کنونی 

را یکی از مهمترین مباحث مربوط به صنعت برق عنوان نمود و افزود: هم 
استانی ها تنها  با به کار بستن تنها چند راهکار ساده مانند قرار دادن درجه 
کولر روی عدد ۲۴ و استفاده از دور کند کولر آبی و یا موکول نمودن استفاده 
از وسایل پرمصرف برقی به ساعت های خارج از اوج مصرف برق می توانند 
یاریگر خادمان خود درصنعت برق استان باشند.مدیر روابط عمومی شرکت 

توزیع نیروی برق استان فارس در ادامه سخنان خود به پویش سراسری »با 
انرژی« اشاره کرد و گفت: پویش »با انرژی«، پویشی همگانی در راستای 
اصلاح رفتار مصرف برق است که از ابتدای خرداد آغاز و تا پایان شهریور 
۱۴۰۳ ادامه خواهد داشت.وی هدف نهایی این پویش برای مشترکان کاهش 
حداقل ۱۵ درصدی مصرف برق در طول فصل گرم سال ۱۴۰۳ دانست و 

افزود: مشترکان می توانند با فعالیت مستمر و کاهش بیش از ۱۵درصد، به 
اهداف طلایی پویش برسند و شانس برنده شدن در جوایزی چون ۳۰۰ 
دستگاه خودرو و میلیاردها تومان جوایز ارزنده را افزایش دهند. این مقام 
مسئول یادآورشد: معرفی پویش ها و ارائه توضیحات بیشتر در این خصوص، 
از طریق درگاه های پویش با انرژی در اختیار علاقه مندان قرار داده شده 
https://ba-در آدرس )Application( است و برنامه کاربردی با انرژی

energy.ir/ قابل دریافت و نصب است. مدیر روابط عمومی شرکت توزیع 
نیروی برق استان فارس در تشریح »پویش دانش آموزی« نیز اظهار داشت: 
با هدف فرهنگسازی مصرف بهینه برق،«پویش دانش آموزی« راه اندازی شده 
است که دانش آموزان از طریق سامانه شاد وارد پویش می شوند و به دانش 
آموزانی که با کمک والدین بیشترین صرفه جویی را محقق نمایند به صورت 

ماهیانه و همچنین در پایان تابستان به قید قرعه جوایزی اهدا خواهد شد.

کاهش مدت زمان مسیر ورودی شمال به شمال غرب شیراز به ۱۲ دقیقه 

پیشنهاد یک ایرتاکسی از شیراز به فرودگاه های اطراف

اتباع خارجی باید کفیل داشته باشند

عکاس :  عباس امیری

مدیر روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان فارس: 

دعوت از مردم به مصرف بهینه برق

هفته بسیار گرمی پیش رو داریم

عکاس :  عباس امیری



صاد
اقت

   

۴

ایرنا|  گمرک ایران اعلام کرد: در ۳ ماهه سال جاری ۶.۶ تن 
شمش طلا از گمرکات کشور ترخیص و وارد کشور شد که این 
میزان نسبت به مدت مشابه سال گذشته بیش از ۳ برابر شده 
است. ارزش شمش طلای استاندارد وارد شده به کشور در مدت 
یاد شده به رقم ۴۷۶ میلیون دلار رسید، این در حالی است که 

سال گذشته طی همین مدت ۲ تن شمش طلا به ارزش ۱۳۰ 
میلیون دلار وارد کشور شده بود.

بر اســاس این گزارش، ۹۱.۶۴ درصد از وزن شــمش طلای 
وارداتی در این مدت از طریق گمرک فرودگاه امام خمینی )ره( 

وارد کشور شده است.

گمرک باشماق و مشهد با اختصاص ۵ و ۱.۵۱ درصد از وزن 
کل واردات شمش طلا به کشور در رده های بعدی قرار گرفتند.

بنا بر این گزارش، هیات دولت در آذرماه سال ۱۴۰۱ مصوب 
کرد تا تسهیلاتی جهت واردات شمش طلا برقرار شود، پس از 

این مصوبه، واردات شمش طلا به کشور آغاز شد.
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وزیر صمت خبر داد:

بیش از ۴۵۰۰ واحد راکد صنعتی 
در دولت سیزدهم احیا شد 

پیش بینی رشد ۲۷ درصدی 
تولید خودروهای سواری

ایسنا| وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اهتمام رئیس جمهور شهید بر 
احیای واحدهای راکد عنوان کرد که تاکنون نزدیک به ۴۶۲۷ واحد صنعتی در 

دولت سیزدهم احیا شده و این فرآیند و نهضت همچنان ادامه دارد.
عباس علی آبادی- وزیر صنعت، معدن و تجارت- در مراسم بهره برداری همزمان 
از طرح های وزارت صمت در سراســر کشور اظهار کرد: تعداد ۱۲۵ طرح بزرگ 
آماده افتتاح داریم که امروز فقط برای ۲۶ طرح  فرصت افتتاح پیدا می کنیم و 
فکر می کنم سایر طرح ها طی روزها و ماه های آینده انشاالله افتتاح خواهند شد 
و رقمی معادل ۲۳۸ هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری انجام شده که برای مردم 
تبعات بسیار خوبی خواهد داشت و موجب ایجاد نزدیک به ۳۰ هزار شغل می شود.

وی افزود: امروز افتتاح این ۲۶ طرح سبب ایجاد ۵۵۶۳ شغل خواهد شد که به نظر 
من بسیار ارزشمند است. شعار وزارت صمت با توجه به شعار سال جهش کمی و 

کیفی تولید با تمرکز بر کمیت و از کیفیت غافل نشویم، انتخاب شد.
وزیر صمت با اشاره به تولید دانش بنیان و صادارت محور با تمرکز بر مشارکت 
حداکثری مردم گفت: در این بخش اولویت ها تعیین شده اند و تقویت و فعال سازی 
صندوق های وزارت صمت از جمله مهم ترین اقداماتی بود که در این دوره به آن 
اهتمام شد. همچنین ساماندهی ارز کار مهمی بود و ما به آن بسیار پرداختیم. 
بحث ناترازی انرژی مورد توجه قرار گرفت و امســال نزدیک ۸۵۰ هزار میلیارد 

تومان پروژه در دست اجرا داریم.

سازماندهی ۷ رویداد بزرگ ملی
وی همچنین در ادامه صحبت هایش از جمله برنامه های در دســتور کار دولت 
سیزدهم احیای هواپیماهایی که به دلیل مشکلاتی که در موتور و پیشرانه دارند 
دانست و گفت که رفع این مشکلات را  به صورت جدی دنبال کردیم که به زودی 
مردم از آثار و تبعات آن برخوردار می شوند. علاوه بر موارد گفته شده بر صنعت 
دانش بنیان تمرکز کردیم و کارگروه ملی را با اســتفاده از صنایع و دستگاه های 
مختلف دولتی تشــکیل دادیم و لیست بلندی از فناوری های مهم و راهبردی را 

تهیه و مشوق هایی را طراحی کردیم که رونمایی شده یا خواهد شد.
وزیر صمت با بیان اینکه ۷ رویداد بزرگ ملی را تا به امروز ســازماندهی و اجرا 
کردیم، تصریح کرد: این موضوع سبب می شود ارتباط خوبی بین شرکت های 

بزرگ و دانش بنیان برقرار شده و برقرار خواهد شد.
علی آبادی درباره مهم ترین اقدامات انجام شده در حوزه اقتصاد دریا توضیح داد: 
در این زمینه هم کارهای بســیاری خوبی در شــرف انجام است که می توان به 
ساخت پیشرانه کشتی اشاره کرد و به اطلاع مردم می رسانم که تعمیر موتورهای 
شــناورهای دریایی از یک مگاوات تا ۲۵ مگاوات در دستور کار هست و فکر می 

کنم امسال این امکان را داریم مردم را این نعمت بزرگ بهره مند کنیم.
وی افزود: یک مقایسه ای بین دولت دوازدهم و سیزدهم فقط از این جهت انجام 
شده و مردم مطلع باشند ما در حوزه صنعت در دوره دولت دوازدهم میانگین رشد 
فصلی منفی ۱.۶ درصد را داشتیم، اما خوشبختانه در دولت سیزدهم این عدد به 

۴.۳۷ درصد رسید و به نظر من آمار بسیار جذاب و با ارزشی است.

حل مشکلات برق صنایع در سال آینده 
در ادامه این جلســه وزیر صمت ادامه: ۲۰۳۴ مگاوات کل کشور افزایش تولید 
داشته که بیش از ۱۱۴۴ مگاوات آن در حوزه صنعت است و به نظر من رویکرد 
خوبی است و فکر می کنم اگر ما همین روند را ادامه دهیم در سال آینده مشکلات 
برق صنایع حل یا خیلی کم می شود. در پروانه های بهره برداری، کارت بازرگانی 
و گواهی امضای الکترونیکی از ۱۳.۷ درصد تا ۷ برابر رشد داشتیم که رقم بسیار 
خوبی است. همچنین در زمینه مجوزهای صادر شده در جواز تأسیس، پروانه بهره 

برداری و گواهی کشف ۲۲۶، ۱۷۸ و ۲۹۲ درصد رشد داشته ایم.

رشد ۸ درصدی تولید خودروهای سواری در سال گذشته
علی آبادی گفت: برای برخی از محصولات منتخب، در کامیون، کامیون کشنده 
حدود ۲۹۹ درصد ما رشد داشتیم که رشد بسیار خوبی است. درباره تولید انواع 
خودروی سواری می توان گفت سال گذشته حدود ۸ درصد رشد داشتیم و امسال 
پیش بینی رشد ۲۷ درصدی را کرده ایم و آمار و ارقام نشان می دهند ما امسال 

انشاالله به این اهداف دست پیدا خواهیم کرد.

رئیس کل گمرک ایران خبر داد:

واردات ۲ میلیون گوشی تلفن 
همراه به کشور در بهار ۱۴۰۳

 ایرنا| رئیس کل گمرک ایران اعلام کرد: ۲ میلیون و ۴۹ هزار و ۲۷۹ دســتگاه 
گوشــی تلفن همراه در ۳ ماهه اول سال جاری به دو شیوه تجاری و مسافری از 
گمرکات ترخیص و وارد کشور شد. محمد رضوانی فر از واردات ۲ میلیون و ۴۹ 
هزار و ۲۷۹ دستگاه گوشی تلفن همراه طی ۳ ماهه اول سال جاری به دو شیوه 
تجاری و مسافری به کشور خبر داد و اظهار داشت: ارزش این تعداد گوشی تلفن 

همراه وارداتی در این مدت را ۵۲۷ میلیون و ۵۰۹ هزار دلار اعلام کرد.
معاون وزیر اقتصاد افزود: از مجموع گوشی تلفن همراه وارداتی به کشور در ۳ ماهه 
امسال، یک میلیون و ۹۵۰ هزار و ۴۸۳ دستگاه به شیوه تجاری و ۹۸ هزار و ۷۹۶ 

دستگاه به شیوه مسافری وارد کشور شده است.
وی با اشاره به اینکه مجموع واردات گوشی تلفن همراه به شیوه تجاری و مسافری 
در ۳ ماهه نخســت سال جاری نسبت به مدت مشابه سال قبل با کاهش روبرو 
بوده است، اظهار داشت: واردات گوشی تلفن همراه در این مدت به لحاظ تعداد 

۲۷ درصد و از حیث ارزش ۸ درصد کاهش نشان می دهد.
بر اساس این گزارش، آمار واردات گوشی تلفن همراه در این مدت شامل ردیف 
تعرفه ۸۵۱۷۱۳۹۰ به شــرح گوشــی های تلفن همراه هوشــمند و کد تعرفه 

۸۵۱۷۱۴۲۰ به شرح گوشی تلفن همراه با صفحه کلید غیر لمسی می باشد.

تســنیم| معاون وزیر نفت گفت: مصرف 
روزانــه بنزین و گازوئیــل در بخش حمل و 
نقل کشــور بــه ترتیــب ۱۱۸ میلیون لیتر 
و ۶۵ میلیــون لیتر اســت که می تــوان با 
استانداردســازی خودروها و خــارج کردن 
خودروهای فرسوده از چرخه حمل و نقل، این 

ارقام را به نصف کاهش داد.
جلیل ســالاری، مدیرعامل شــرکت ملی 
پالایش و پخش فرآورده های نفتی در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: برنامه تولید و مصرف 
بنزین برای سال ۱۳۹۹ به این صورت بود که 
تولید ۱۰۵ میلیون لیتر و مصرف نیز در مرز 
۱۰۵ میلیون لیتر باشد، اما تولید ۹۴ میلیون 
لیتر و مصرف به دلیل شیوع کرونا حدود ۷۵ 
میلیون لیتر بود و فرصت صادرات بنزین برای 

ایران فراهم شد.
وی افــزود: مصرف بنزیــن از ۷۵ میلیون 
لیتر در روز ســال ۱۳۹۹، در سال ۱۴۰۰ به 
۹۱ میلیــون لیتر، در ســال ۱۴۰۱ به ۱۰۴ 
 میلیون لیتر و در سال ۱۴۰۲ به ۱۱۱ میلیون 

لیتر رسید.
سالاری میزان مصرف فعلی بنزین در کشور 
را روزانه ۱۱۸ میلیون لیتر اعلام کرد و گفت: 
در این سه ســال، هر ســال حدود ۳ میلیون 
کارت سوخت برای مردم صادر شد و به طور 
متوســط ســالانه ۵ میلیون لیتر به ظرفیت 

تولید بنزین کشور افزوده شد.
وی ادامــه داد: روزانــه ۲۰۵ میلیون لیتر 
فرآورده های نفتی در کشور مصرف می کنیم 
که رشد سالانه ۸درصدی دارد؛ میزان مصرف 
در بخش حمل ونقل بــا روزانه ۱۱۸ میلیون 
لیتر بنزین و ۶۵ میلیون لیتر گازوئیل درحالی 
که ۳۱ میلیون وسیله نقلیه در حال تردد در 
کشور داریم، رقمی است که با هیچ استاندارد 

و ملاکی همخوانی ندارد.
معــاون وزیــر نفت بــا تأکید بــر اینکه 
خودروهای ایرانی چه در بخش بنزین سوز و 
چه در بخش گازوئیل سوز پرمصرف هستند، 
گفت: خودروی بنزینی مــا به ازای هر ۱۰۰ 
کیلومتر پیمایش به طور متوســط ۱۲ لیتر 

بنزیــن و خودروی گازوئیلی مــا به ازای هر 
۱۰۰ کیلومتر پیمایش ۵۵ تا ۶۰ لیتر گازوئیل 
مصرف می کند که می توان با استانداردسازی 
خودروها و خارج کردن خودروهای فرسوده 
از چرخه حمل و نقل، ایــن ارقام را به نصف 

کاهش داد.
وی افزود: شــرکت ملــی پالایش و پخش 
فرآورده های نفتی آمادگی دارد تا در صورتی 
که این اختیار را به ما بدهند، با اســتفاده از 
ظرفیت های ماده ۱۲ قانون رفع موانع تولید، 
طرح اســقاط خودروهای فروسده و نوسازی 
ناوگان را با جلب ســرمایه گذاران و با کمک 

سیستم بانکی، اجرایی کنیم.
ســالاری با بیــان اینکه “داریــم خوراک 
پتروشــیمی ها را به عنوان ســوخت مصرف 
می کنیم”، گفت: اگر نوسازی ناوگان صورت 
بگیرد، بخشی از ســوخت مایع صرفه جویی 
شــده به پتروشــیمی ها اختصاص یابد تا با 
ظرفیت کامل فعالیت کنند و جلوی انحراف 
سوخت که به قاچاق می انجامد گرفته شود، 

با همین ۳ اقدام می توانیم به اندازه ۸۰ درصد 
درآمد صادرات نفت را برای کشور احیا کنیم.

وی ادامــه داد: از ابتــدای ایــن مــاه، به 
خودروهای گازوئیل سوزی که در مسیر معین 
شده در بارنامه خود حرکت نمی کنند هشدار 
داده می شــود و از طریــق پایش برخط این 

ناوگا، می توانیم روزانــه از انحراف ۵ میلیون 
لیتر سوخت جلوگیری کنیم، سوختی که در 
مسیر قاچاق از ۳۰۰ تومان در هر لیتر به ۱۳ 
هزار تومان در هر لیتر می رســد و با دست به 
دست شــدن چندین باره، از مرزهای کشور 

خارج می شود.

امکان نصف کردن مصرف بنزین و گازوئیل کشور وجود دارد

مهر| نظام بانکی کشــور مشکلات زیادی دارد اما پنج اولویت 
برای دولت بعدی از همه مهمتر و تاثیرگذارتر است، در گزارش 

زیر به صورت مختصر به آنان اشاره می شود:

۱. جلوگیری از زیان دهی بانک ها و خلق پول
مهمترین اولویــت دولت چهاردهم در بحث بانک بازگرداندن 
تراز به بانک های ناتراز است، به گفته مسئولان بیش از ۸۰ درصد 
تأمین مالی کشور از شبکه بانکی کشور بوده و یکی از عواملی که 
باعث افزایش ناترازی بانک ها شده تأمین مالی دولت از بانک است.

تأمین مالی بلند مدت باید از بانک به سمت بازار سرمایه رفته 
مالی کوتاه مدت بر دوش بانک باشد، و تنهــا تأمین 

البته بانک ها مطالبات زیادی از دولت دارند که در ســال های 
گذشته باعث شده دولت با مماشــات با آنان رفتار کند و رفتار 

کجدار و مریض خود را در سال های گذشته ادامه دهد.
موضوع دیگری که باید در اولویت دولت بعدی باشــد کفایت 
سرمایه بانک ها است که عدم رعایت آن موجب ناترازی بانک ها 
می شود. البته راه میانبر افزایش کفایت سرمایه، افزایش سرمایه 
بانک بوده که آن هم منوط به وضعیت مناسب در بورس است که 
هنوز این وضعیت دیده نمی شود و فلذا دولت بعد برای افزایش 
تأمین مالی و افزایش کفایت ســرمایه بانک ها نیاز دارد 
که بورس را به مقطعی از رشد و ثبات برساند که بتواند 
دائماً از آن اســتفاده کند. دلیل بعدی ناترازی بانک ها 
خط اعتباری آنان نزد بانک مرکزی است، در سال های 
قبل اضافه برداشــت تبدیل به قانون شده بود و این 
روند ناصحیح هر سال باعث افزایش ناترازی بانک ها 
شــده بود، افزایش خط اعتبــاری به بانک ها یعنی 
افزایش خلق پول قانونی و مستمر که می تواند نتایج 

وحشتناکی برای اقتصاد کشور داشته باشد.

۲. ایجاد وضعیت تخصصی برای بانک ها
اولویت بعدی دولت چهاردهم در زمینه بانک ها 

تعیین تکلیف بانک ها برای نحوه همکاری است، باید بانک های 
قرض الحسنه، بنگاه دار، تجاری، سرمایه گذار و تخصصی )مانند 
مســکن و کشــاورزی( فعالیت خود را دقیقاً طبق دستورالعمل 

فعالیت بانک تنظیم کنند.
هم اکنون متأسفانه بانک ها به صورت شتر گاو پلنگ فعالیت 
می کنند و همه نوع فعالیت را در قالب بانک انجام می دهند، اما باید 
بانک بنگاه دار با بانک سرمایه گذار و بانک قرض الحسنه متفاوت 
باشد تا سیاست گذار بتواند بهترین تصمیم را برای بانک ها بگیرد.

به عنوان مثال بانک سرمایه گذار می تواند در بازار سرمایه فعال 
باشد و بخشــی از نقدینگی بازارگردانی در بازار سرمایه را تقبل 
کرده و عمق بازار ســرمایه را نیز افزایش دهد. مثال دیگر بانک 
بنگاه دار است که می تواند با تشکیل شرکت های شتاب دهنده در 
صنایع مختلف کشور نقش افزایش شتاب و به روزشدن صنعت 

را بازی کند.
بانک دیگر می تواند فقط تسهیلات قرض الحسنه داده و هزینه 
این نوع تســهیلات را از خود تسهیلات تأمین کند و درآمدهای 
عملیاتی آن بیش از هزینه ها باشد. رفتن بانک ها به سمت تخصص 
محوری هم تأمین مالی در صنایع مختلف کشور را تسهیل می کند 

و هم ایده های نوین برای اقتصاد ایجاد می کند.
۳. وزن بخشیدن به اعتبار سنجی در تسهیلات خرد و کلان

تســهیلات دهی بانک با اعتبار ســنجی یکــی از مهمترین 
اولویت ها اســت، متأسفانه تنها شــرط تسهیلات اعتبارسنجی 
نبوده و اعتبارسنجی تنها در زمانی برای مردم اعمال می شود که 
قرار اســت به آنان تسهیلات پرداخت کنند. ارائه تسهیلات تنها 
با اعتبارســنجی یکی از آرزوهای مردم و اقتصاددانان بوده که در 
کشــورهای پیشرفته در حال اجرا است اما در ایران به یک بحث 

فانتزی برای تسهیلات دهی تبدیل شده است.

۴. ارتباط قوی میان بازار پولی و مالی کشور
ارتباط مســتمر بین شــبکه پولــی- مالی در ایــران یکی از 
اولویت های دولت چهاردهم است. در سال های اخیر شبکه پولی- 
مالی کشور به چشم رقیب به هم نگاه می کنند اما این رقابت باید 
به همکاری تبدیل شود و تمام تصمیمات تأثیرگذار بر بازار سرمایه 

و بانک ها با رعایت منافع این دو شبکه انجام شود.
ارتباط قوی شــبکه پولی - مالی کشــور سبب می شود بانک 
مرکزی و ســازمان بورس با همکاری های مستمر باعث افزایش 
تأمین مالی دولت شده و منافع ســهامداران و مردم نیز در این 
بین دیده شود، هر چقدر همکاری این دو نهاد پولی - مالی کشور 
بیشتر شــود، زیاندهی بانک ها کاهش خواهد یافت، تأمین مالی 

تولید بیشتر شده و مردم منافع بیشتری خواهند داشت.

۵. تکمیل شبکه الکترونیکی بانک ها
در ســال های اخیر شــبکه بانکداری الکترونیک پیشــرفت 
خوبی داشته اســت اما این پیشرفت کافی نبوده و برای کاستن 
 از زیاندهی بانک ها، شــعب بانک ها باید کاهش یافته و بر شبکه

 بانکداری الکترونیک نیز افزوده شــود، توسعه بحث هایی مانند 
 ریال دیجیتال و حذف روش سنتی بانکداری از اولویت های دولت 

بعدی است.

۶.۶ تن شمش طلا وارد کشور شددر بهار سال ۱۴۰۳؛

ایرنــا|  معاون فناوری هــای بانک مرکزی گفــت: »ریال 
دیجیتال« اکنــون به صورت پایلــوت در جزیره کیش اجرا 
می شود و می تواند منجر به حذف اسکناس برای پرداخت های 

خرد شود.
 مهران محرمیان در مراســم رونمایــی از ریال دیجیتال و 
اجرای آزمایشی آن در جزیره کیش، اظهار داشت: حدود ۹۳.۵ 
درصد از جمعیت بالای ۱۸ سال ایران به خدمات الکترونیکی 
بانکی دسترســی دارند و این موضوع نشان می دهد ایران در 
زمینه شیوه های نوین بانکی جزو کشورهای پیشرو است؛ ریال 
دیجیتال هم در این زمینه رونمایی شده و برای پرداخت های 

خرد مانند پرداخت کرایه تاکسی کارایی دارد.
معاون فناوری های بانک مرکزی تاکید کرد: همه اتفاقات و 
پیشــرفت هایی که در حوزه بانکداری الکترونیکی داشتیم در 
شرایط تحریم رخ داده و مهندسان ایران هیچ وقت این موضوع 

را مانع پیشرفت نمی دانستند.

ایران سیزدهمین کشور دارای پول دیجیتال
به گفته وی، تجار و گردشــگران خارجی ها زمانی که وارد 
ایران می شوند و این امکانات بانکداری الکترونیکی را می بینند 

برای آنها غیر قابل تصور است.
محرمیان گفت: ایران با این اقدام سیزدهمین کشور دارای 
پول دیجیتال بانک مرکزی با امکان پرداخت خرد در دنیا است. 
در دنیا ۷۶ کشــور در حال بررســی و تلاش برای ایجاد پول 
دیجیتال بانک مرکزی هســتند که از این تعداد ۱۶ کشور در 
مرحله مطالعات مقدماتی و پیش آزمایشی، ۱۰ کشور پایلوت و 

آزمایشی و ۳ کشور در مرحله عملیاتی قرار دارند.

هر ایرانی به طور متوسط روزانه ۵ تراکنش بانکی انجام 
می دهد

معاون فناوری های نوین بانــک مرکزی به میزان تراکنش 

شبکه بانکی اشــاره کرد و ادامه داد: هر ایرانی در روز به طور 
متوســط ۵ تراکنش دارد که سالیانه ۱۴ هزار همت تراکنش 

انجام می شود که این عدد در ساتنا به ۴۰ همت می رسد.
وی افزود: با حذف اسکناس از جیب مردم، شاهد این بودیم 
که مردم برای پرداخت خرد دچار مشــکل می شــدند؛ چاپ 
اسکناس برای حل این مشــکل، این اقدام برگشت به عقب 
محسوب می شد، اما راهکارهایی در دنیا وجود دارد که ایران 

هم به سمت آن رفت که هم چاپ الکترونیک پول 
ایران است. در این زمینه تراکنش خرد را 

انتخاب کردیم و ریال دیجیتال هم 
در این فاز محدود نخواهد بود.

ریــال دیجیتال عملًا 
اسکناس است

ریال  محرمیان گفت: 
دیجیتال عملاً اسکناس 
است و تمام ویژگی های 
فیزیک  به جز  دارد  ریال 

و قابــل حرکــت و نقل و 
انتقــالات ســریع را ایجاد 

می کند. معــاون فناوری های 
نوین بانــک مرکزی با اشــاره به 

جزییات پرداخت با ریال دیجیتال تاکید 
کرد: با ریال دیجیتال انتقالات به سرعت انجام 

می شــود. روش اول این است که با استفاده از کد دو شخص 
پرداخت کننده و دریافت کننده وجه منتقل می شود و در روش 

دوم بارکد QR پرداخت انجام خواهد شد.

تامین مالی زنجیره ای با توسعه ریال دیجیتال
هادی اخلاقی، مدیرعامل بانک تجارت نیز در این مراســم، 

اظهار داشت: در بانک تجارت به صورت گسترده طرح هایی را 
برای استفاده از ریال دیجیتال در این زمینه در نظر داریم که 

در حال تلاش برای عملیاتی کردن آن هستیم.
وی ادامه داد: در جزیره کیش با بازارهای اصناف و تاکسی ها 
صحبت شده تا مردم بتوانند به صورت پایلوت از ریال دیجیتال 
برای خرید و پرداخت استفاده کنند تا زمینه توسعه بیشتر آن 

فراهم شود.
اخلاقی با بیان اینکه برای ۸۰۰ نفر از کارکنان 
بانک، ریال دیجیتال اختصاص داده ایم 
تا مراحل آزمایشــی با سرعت 
بیشــتری انجام شود گفت: 
نرم افزار پات لایف مربوط 
به بانک ملت اســت و 
خدمات ریال دیجیتال 
از طریق این نرم افزار 

ارائه می شود.
بانک  مدیرعامــل 
تجارت اظهار داشــت: 
در حال حاضر به صورت 
آزمایشــی تنهــا جزیره 
کیــش را برای اســتفاده از 
ریال دیجیتال انتخاب کرده ایم 
و در صورت صلاحدید بانک مرکزی 
برنامه ای طراحی شده تا از این ابزار در سطوح 

گسترده تر و به خصوص برای اصناف استفاده کنیم.
وی گفت: با پیوستن ســایر بازیگران نظام بانکی و توسعه 
بیشــتر ریال دیجیتال امیدواریم پول ریــال دیجیتال بانک 
مرکزی به زودی تمام سیســتم پولی و اقتصادی کشور را به 
یکدیگر متصل کنــد و خدمات متنوع جدیدی از این طریق 

ارائه شود.

ریال دیجیتال چیست و با چه هدفی ایجاد شد؟
 آییــن رونمایــی از ریــال دیجیتــال در جزیــره کیش 
 دیروز )یکشــنبه ۳ تیر( با حضــور محمدرضا فرزین، رئیس 
 کل بانک مرکزی و در ســاختمان میردامــاد بانک مرکزی 

انجام شد.
ریال دیجیتال اکنون توســط بانک های ملت و تجارت در 

جزیره کیش اجرا شده است.
ریال دیجیتال در یک تعریف ساده و کلی مشابه با اسکناس با 
تعهد بانک مرکزی به شکل الکترونیکی است که می تواند جهت 

انجام پرداخت های عمومی مورد استفاده قرار گیرد.
ریال دیجیتال برخلاف ســایر انواع پول الکترونیک رایج در 
کشــور که از طریق حســاب های بانکی و ابزارهای پرداخت 
متداول همچون کارت بانکی مورد استفاده قرار می گیرد که نیاز 
به تسویه بین بانکی برای انتقال وجوه بین خریدار و فروشنده 
نداشته و به  محض انجام عملیات خرید وجوه دریافتی آن در 

اختیار فروشنده قرار می گیرد و قابل بهره برداری است.
بانــک مرکزی پیش از این اعلام کــرده بود که بعد از طی 
مراحل مطالعاتی اولیه، طراحی پروژه ریال دیجیتال از ســال 
۱۴۰۰ و پس از اخذ مجوزهای لازم از شــورای پول و اعتبار 
در دستور کار قرار گرفت و اجرای فاز پیش آزمایشی از ابتدای 
سال ۱۴۰۱ آغاز شده که پس از بررسی دستاوردهای فاز پیش 
آزمایشی، فاز آزمایشی محدود این پروژه از خرداد ماه ۱۴۰۲ 

آغاز شد.
بر اســاس این گزارش، با مشــارکت فعال شبکه بانکی و 
همکاری های لازم در شــبکه پرداخت کشــور از تیرماه سال 
۱۴۰۳ با مشارکت دو بانک ملت و تجارت پروژه یادشده وارد 
مرحله گسترده فاز آزمایشی با امکان بهره برداری عمومی شد و 
مشتریان شبکه بانکی و گردشگران این امکان را خواهند داشت 
تا با اســتفاده از این ابزار پرداخت جدید، نســبت به پرداخت 

هزینه های خرید کالا و خدمات اقدام کنند.

معاون وزیر نفت:

جزییات طرح جدید پرداخت با »ریال دیجیتال«
 کیش میزبان طرح آزمایشی شیوه نوین پرداخت

معاون فناوری های بانک مرکزی اعلام کرد؛ بانک و بیمه

اولویت های اقتصادی دولت چهاردهم؛

۵ اولویت نظام بانکی در دولت آینده
 ناترازی بانک ها کنترل شود



مهدی آذین فر- دانشــگاه علوم پزشکی شیراز- 
شهرمردم

به گفته رئیس شبکه بهداشت و درمان سپیدان، گام های 
موثری در حوزه ســامت این شهرستان به ویژه در زمینه 
 اورژانس پیش بیمارســتانی، در دولت ســیزدهم برداشته 

شده است.
»سیاوش کریمی« با اشاره به آغاز به کار دولت سیزدهم 
همزمان با بحران کرونا در کشــور گفت: در دوران شــیوع 
بیماری کرونا، بیش از پانزده هزار تست شامل یازده هزار و 
613 تست PCR و سه هزار و 92 تست سریع )rapid( انجام 
که منجر به شناسایی پنج هزار و 611 بیمار در شهرستان 

سپیدان شد.
او ادامه داد: در این میان بیش از هزار بیمار در بیمارستان 
امام حسین)ع( سپیدان و در بخش ویژه کرونا بستری شدند 
که 98/9 درصــد از آنان بهبود یافته و از بخش بســتری 

مرخص شدند.
رئیس شبکه بهداشت و درمان سپیدان با بیان اینکه در 
دوران کرونا تزریق سه نوبت واکسیناسیون کرونا در کشور، 
در دســتور کار حوزه بهداشــت قرار گرفت، اضافه کرد: در 
 شهرســتان ســپیدان در مجموع ســه نوبت تزریق، 107 
هزار و 766 دوز واکســن کرونا برای گروه های هدف تزریق 

شده است.
کریمی، تامین کپســول اکســیژن مورد نیــاز بیماران 
بســتری در بیمارستان امام حسین)ع( را یکی از معضات 
اساســی در آن دوران برشمرد و گفت: با پیگیری مقامات 

استانی و شهرستانی، بیمارستان امام حسین)ع( به عنوان 
تنها بیمارستان شهرستان سپیدان به دستگاه اکسیژن ساز 
با ظرفیت تولید 600 لیتر اکســیژن در دقیقه مجهز شد و 

نفسی تازه را به کالبد این مرکز درمانی دمید.
او در ادامه با اشاره به اقدامات موثر در حوزه اورژانس پیش 
بیمارستانی بیان کرد: در سه سال گذشته، دو پایگاه اورژانس 
»هماشهر« و »سرناباد« به چرخه خدمات پیش بیمارستانی 

اضافه شده است.
رئیس شبکه بهداشت و درمان سپیدان افزود: ساختمان 
پایگاه اورژانس »شــول« نیز در محور سپیدان به شیراز، در 

زمینی به مساحت 140 متر مربع و  زیربنای 240 متر مربع 
در دو طبقه به همت خیرین عرصه سامت ساخته شده و 

هم اکنون آماده بهره برداری است.
کریمی ادامه داد: پایگاه اورژانس هماشهر در زمین اهدایی 
 خیریــن حوزه ســامت، در زیربنای 260 متــر مربع و با 
 هزینــه 50 میلیارد ریال در دو طبقه ســاخته شــده و به 

بهره برداری رسید.
رئیس شبکه بهداشت و درمان سپیدان با اشاره به ساخت 
ســاختمان اورژانس 115 سرناباد در زمین اهدایی خیرین 
سامت به مساحت 750 متر مربع، با زیربنای 120 متر مربع 

در یک طبقه، اضافه کرد: با توجه به اینکه فاصله دورترین 
روستا در منطقه سرناباد تا نزدیک  ترین مرکز اورژانس 115 
بیش از 70 کیلومتر است؛ این پایگاه با استقرار یک دستگاه 
آمبولانس و 6 نفر نیروی متخصص، 30 روستا را زیر پوشش 

ارایه خدمات قرار می دهد.
او افزود: همچنین به دلیل جاذبه های گردشگری مختلف 
در منطقه »کمهر« در فصول سرد و گرم سال، پایگاه اورژانس 
پیش بیمارستانی روستای »کمهر« نیز در ساختمان سابق 
خانه بهداشت این روستا راه اندازی شد؛ این در حالی است 
که ساختمان این اورژانس هم اکنون در دست ساخت است.

کریمی، اضافه شــدن یک دستگاه اتوبوس آمبولانس به 
مجموعه اورژانس 115 شهرستان سپیدان را نقطه عطفی در 
ارایه خدمات پیش بیمارستانی در سپیدان برشمرد و افزود: 
این اتوبوس آمبولانس با ظرفیت 9 تخت، در شهرســتان 
گردشــگر پذیری مانند سپیدان، کمک شــایانی به مردم 
و تکنســین های اورژانس در راســتای ارایه خدمات پیش 

بیمارستانی به شمار می رود.  
رئیس شــبکه بهداشــت و درمان ســپیدان با تاکید بر 
همکاری دولت و خیرین در حوزه بهداشت، گفت: دو پروژه 
مرکز خدمات جامع سامت »دالین« با زیربنای 470 متر 
مربع و با مشارکت خیرین و دانشگاه علوم پزشکی و خدمات 
بهداشتی درمانی شــیراز و همچنین مرکز خدمات جامع 
سامت شبانه روزی »همایجان« در زمینی به مساحت هزار 
و 500 متر مربع و در دو طبقه با زیربنای 900 مترمربع، به 

همت خیرین در دست ساخت است.
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مهدی آذین فر- دانشگاه علوم پزشکی 
شیراز- شهرمردم| بــا برنامه ریزی واحد 
مبارزه با بیماری  های واگیر مرکز بهداشــت 
شهید »پیرویان« کازرون، طرح جونده کشی 
و کنتــرل بیماری ســالک، در بخش جره و  

بالاده این شهرستان اجرا شد.
کارشناس مسوول واحد مبارزه با بیماریهای 

واگیر مرکز بهداشــت شهید پیرویان با بیان 
اینکه بیماری سالک از مهم ترین بیماری  های 
پوستی و انگلی قابل انتقال از حیوان به انسان 
است که از طریق نیش پشه خاکی آلوده به 
انسان منتقل می شود، گفت: جونده کشی، 
بهسازی محیط، جمع آوری فضولات دامی، 
نظارت بر دامداری  ها، جمع آوری نخاله های 

 ســاختمانی و زباله های سطح شهر و روستا 
از مهم تریــن راه های کنتــرل و مهار این 

بیماری است.
مهندس »علــی نجفی« بروز زخم بر روی 
بــدن، بدون بهبود بعد از دو هفته را از عایم 
 بیماری ســالک برشــمرد و مراجعه سریع 
بیمار به پزشــک و پرهیز از خود درمانی را 

ضروری دانست.
او افــزود: طــرح جونده کشــی در کانون 
 های سالک حاشیه شهر »بالاده« و روستای 
»جدول ترکی«، با استفاده از طعمه مسموم و 
با مشارکت کارشناسان مبارزه با بیماری های 
واگیر و بهداشت محیط، بهورزان و نیروهای 
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شبکه بهداشت و درمان سپیدان:

اجرای طرح جونده کشی و کنترل بیماری سالک در بخش جره و بالاده کازرون

نگاهی به دستاوردهای حوزه سلامت سپیدان در دولت سیزدهم

شبکه بهداشت و درمان شهرستان کازرون؛

تجلیل از خانواده معظم شهدای 
مبارزه با مواد مخدر در مرودشت 

رئیس مرکز اطلاع رســانی پلیس فارس- سرهنگ حمید افرامن|  به مناسبت 
هفته مبارزه با مواد مخدر، امام جمعه، معاون فرماندار، جانشین انتظامی شهرستان 
مرودشــت در معیت هیئت همراه با هدف ارج نهادن به مقام شامخ شهدا با خانواده 
شــهیدان سرهنگ "سیدمحمد کشــاورز"، ســتواندوم "علی اکبرکشتکار" و سرباز 
وظیفه "ایمان قهرمانی"دیدار و گفتگو کردند. به گزارش خبرنگار خبرگزاری پلیس، 
در این دیدارها امام جمعه شهرستان مرودشت و هیئت همراه ضمن غبارروبی مزار 
شهدا و ادای احترام نسبت به مقام شهدا و قرائت فاتحه، بیان کرد: زنده نگه داشتن 
یاد و خاطره شهدا را وظیفه همه مسئولان برشمرد و گفت: دیدار با خانواده معظم 
شهدا دلگرمی، انگیزه و شوق خدمت به مردم را دو چندان می سازد. حجت الاسام 
والمســلمین "مصطفی خاوری" با اشاره به صبر و شــکیبایی و تاش های خانواده 
شــهدا، افزود: ما هر چه داریم از شهداست و همیشه مدیون خون شهدای گرانقدر 
و والا مقام هســتیم. در این دیدارها که رئیس عقیدتی سیاسی، حفاظت اطاعات، 
بازرســی، معاون نیروی انســانی، معاون اجتماعی و رئیس بنیاد شهید شهرستان 
مرودشــت نیز حضور داشــتند با اهدا لوح تقدیر و هدایایی از خانواده این شهیدان 

والا مقام قدردانی به عمل آمد.

کشف کپسول گاز کولر و يخچال قاچاق
 در مرودشت

رئیس مرکز اطلاع رسانی پلیس فارس- سرهنگ حمید افرامن| فرمانده انتظامی 
مرودشــت از کشف یک محموله کپســول گاز کولر و یخچال قاچاق به ارزش یک 
میلیارد و 500 میلیون ریال در این شهرســتان خبر داد. سرهنگ "فرشید زینلی" 
در گفت وگــو با خبرنگار خبرگزاری پلیس، اظهار داشــت: در اجرای طرح مبارزه با 
قاچاق کالا، ماموران انتظامی مرودشت با اقدامات فنی از نگهداری کالای قاچاق در 
یک منزل مســکونی مطلع و بررســی موضوع را در دستور کار خود قرار دادند. وی 
افــزود: ماموران پس از هماهنگی قضایی به محل مورد نظر اعزام و در بازرســی از 
آن منزل 27 عدد کپســول گاز کولر و یخچال خارجی قاچاق و فاقد هرگونه مجوز 
قانونی را کشــف کردند. فرمانده انتظامی مرودشت با بیان اینکه کارشناسان ارزش 
کالای قاچاق مکشــوفه را یک میلیارد و 500 میلیون ریال برآورد کردند، گفت: در 

این خصوص یک نفر براي سیر مراحل قانوني تحویل مرجع قضایي شد.

کشف و توقیف يک دستگاه غیرمجاز لیزر  
در استهبان

مهدی آذین فر- دانشگاه علوم پزشکی شیراز- شهرمردم|  یک دستگاه غیرمجاز 
لیزر از منزل شخصی در شهرستان استهبان، کشف و توقیف شد.کارشناس نظارت 
بر درمان این شــبکه گفت: در پــی دریافت گزارش های مردمــی مبنی بر انجام 
فعالیت غیر قانونی و غیر بهداشــتی لیزر موهای زاید بدن در منزل از سوی فردی 
بدون مجوز و مدرک تحصیلی مرتبط، با مجوز دادستان و مشارکت نیروهای فراجا، 
کارشــناس واحد نظارت بر درمان شبکه بهداشت و درمان استهبان در محل حاضر 
شده و ضمن جمع آوری یک دستگاه لیزر به همراه متعلقات، پرونده فرد متخلف به 
دادسرای شهرستان استهبان ارجاع شده است. »صادقی« از مردم خواست به هیچ 
عنوان برای دریافت خدمات پزشــکی از جمله مواردی مانند حجامت، زالو درمانی، 
بوتاکس، لیزر موهای زاید، تزریق ژل و فیلر، جوان ســازی و هیدرودرمی پوســت، 
به منازل و آرایشــگاه ها مراجعه نکنند و تنها در مطب های پزشــکی دارای مجوز 
و زیر نظر وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی از اینگونه خدمات بهره مند 
شوند. او اضافه کرد: شهروندان درصورت مشاهده فعالیت اینگونه افراد که در منزل 
یا آرایشــگاه فعالیت های غیر مجاز و غیر بهداشــتی انجام می دهند، شماره های 

190 یا 1819 تماس بگیرند.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 

 تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی  

برابر رای شــماره 140360311001000194 مورخ 1403/02/23 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند 
رســمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز- ناحیه 1 تصرفات مالکانه 
بامعارض متقاضی آقای چنگیز پرویزی کشــکولی فرزند علی حسین بشماره 
شناســنامه 1 و کد ملی 2372254685 صادره از کازرون در ششــدانگ یک 
قطعــه زمین مزروعی جهت تجمیع با پاک 94/365 به مســاحت 5554/50 
مترمربع پاک 1343 فرعی از 94 اصلی مفروز و مجزی شده از پاک 94 اصلی 
واقع در فارس بخش هفت حوزه ثبت ملک شیراز ناحیه یک خریداری از مالک 
ســهم رضا اژدری به شماره ســند 88106 مورخ 1400/09/21 دفترخانه 39 
شیراز محرز گردیده است. لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشــته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/04/04       

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/19

  690/م.الف- رئیس ثبت اسناد و املاک -  

محسن مظفری نیا

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی  و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شــماره 140360311008000183 هیات مورخ 1403/02/30 موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جهرم تصرفات مالکانه با معارض متقاضی خانم خاطره رحمانیان فرزند بهمن بشــماره شناســنامه 1271 صادره از جهرم در ششدانگ یک 
باب خانه به مســاحت 90 متر مربع پاک فرعی 335 از 4084 اصلی مفروز و مجزی شــده از پاک 37 فرعی از 4084 اصلی واقع در بخش یازده فارس خریداری از 
مالک رسمی آقای غامرضا خواجه جهرمی محرز گردیده است. لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه خبرجنوب و روزنامه شهرمردم 
آگهی می شــود. در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/03/19          

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/04

1878/م.الف- رئیس ثبت اسناد و املاک جهرم- قنبر محمدی

فراخوان مناقصه عمومی همزمان با 

ارزیابی کیفی )فشرده( یک مرحله ای 

/ خدمات چاپ شناسنامه 

شناسه آگهی: 1739347
شناسه چاپ: 2084131

اداره کل پست اســتان فارس در نظر دارد مناقصه 
عمومی هم زمان با ارزیابی کیفی )فشــرده( / خدمات چاپ شناسنامه به 
شماره 01-03/ف را از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار 
نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اســناد تا ارائه پیشــنهاد مناقصه 
گران و بازگشــایی پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 
به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت 
عدم عضویــت قبلی مراحل ثبت نام در ســایت مذکور و دریافــت گواهی امضای 
الکترونیکی را جهت شــرکت در مناقصه محقق ســازند، تاریخ انتشــار مناقصه در 

سامانه روز شنبه مورخ 1403/04/02 می باشد.
جهت اطاع از مهلت های زمانی دریافت اســناد، بارگزاری اسناد و زمان بازگشایی 
پیشــنهادات به ســامانه تدارکات الکترونیک دولت به آدرس فــوق الذکر مراجعه 

فرمائید.
اطاعات تماس دســتگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطاعات بیشــتر در خصوص 

اسناد مناقصه و ارائه 
پاکت های مناقصه:

آدرس: بولــوار مــدرس - اداره کل پســت اســتان فــارس - حراســت و تلفــن 
07137352557

اطاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه 
مرکز تماس: 02141934

دفتر ثبت نام: 85193768 و 88969737
 www.setadiran.ir اطاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر اســتانها در سایت سامانه

بخش ثبت نام / پروفایل تأمین کننده / مناقصه گر موجود است.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/04/03
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/04

روابط عمومی اداره کل پست استان فارس

وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات
شرکت ملی پست جمهوری اسلامی ایران

اداره کل پست استان فارس
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 

 تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی  

برابر رای شــماره 140360311001000239 مورخ 1403/02/27 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند 
رســمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز- ناحیه 1 تصرفات مالکانه 
بامعارض متقاضی خانم فاطمه توفان فرزند عباس بشماره شناسنامه 21006 و 
کد ملی 2291719343 صادره از شیراز در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 
160 متــر مربع پاک 73632 فرعی از 1652 اصلی مفروز و مجزی شــده از 
پــاک 8611 فرعی از 1652 اصلی واقع در فارس بخش چهار حوزه ثبت ملک 
شــیراز ناحیه یک خریداری از مالک ســهم ریحانه اکبری محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود 
در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/04/04       

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/19

  688/م.الف- رئیس ثبت اسناد و املاک -  

محسن مظفری نیا

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 

 تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی  

برابر رای شــماره 140360311001000510 مورخ 1403/03/17 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند 
رســمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز- ناحیه 1 تصرفات مالکانه 
بامعارض متقاضی آقای رمضان مرادی فرزند هرمز بشــماره شناسنامه 325 و 
کد ملی 2292848279 صادره از شیراز در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
به مســاحت 34627 متر مربع پــاک 1762 فرعی از 4 اصلی مفروز و مجزی 
شــده از پاک 4 اصلی واقع در فارس بخش هفت حوزه ثبت ملک شیراز ناحیه 
یک خریداری از مالک ســهم هرمز مرادی مصونی محرز گردیده اســت. لذا به 
منظــور اطاع عمــوم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در 
صورتی که اشــخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/04/04       

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/19

  687/م.الف- رئیس ثبت اسناد و املاک -  

محسن مظفری نیا

مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان:

اشتغال پایدار برای خانواده های نیازمند 

را با انتخابی فردی اصلح رقم بزنیم

محبوبه عزیز- اصفهان- شهرمردم| مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان، با تاکید 
به لزوم شرکت آحاد جامعه در انتخابات هشتم تیرماه، گفت: نگاهی به سوابق علمی و 
اجرایی کاندیداها بخصوص سوابقی که در تصمیم گیری های کان و ملی به کار می آید 

می تواند کمک کننده در انتخاب اصلح باشد. 
 کریم زارع مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان، با تاکید براینکه در 
تمام دولت ها، نگاه به این نهاد، بعنوان یک نهاد دولتی در خدمت گذاری به محرومان 
بوده، اظهار داشــت: دیدگاه شهید رئیســی ویژه تر بود و از این توجه ویژه، در طی سه 
 سال خدمت در دوره ریاست جمهوری، خانوارهای تحت حمایت کمیته امداد، به خوبی 
بهره مند شدند. کریم زارع محور اصلی خدمت رسانی این نهاد را در توانمندسازی خانواده 
های تحت حمایت اعام کرد و ادامه داد: در طول سه سال خدمت دولت سیزدهم و با 
پشتیبانی از طرح های اشتغالزایی کمیته امداد، بیش از 41 هزار تسهیات قرض الحسنه 
برای اشــتغال خانواده های نیازمند فراهم و 15 هزار خانوار از ماحصل این حمایت، از 

چرخه دریافت مساعدت های کمیته امداد خارج شدند. 
 وی همراهی خوب دولت در بحث توانمندسازی محرومان را در کاهش نرخ بیکاری 
کاما مشهود خواند و افزود: این حجم از خدمت رسانی، اتفاق بی سابقه ای بود که سبب 
شــد با صحت ســنجی 96 درصدی اداره کار در بین دستگا های استان، افتخار ایجاد 

اشتغال پایدار به کمیته امداد اصفهان تعلق یابد. 
 مدیرکل کمیته امداد اســتان اصفهان با دعوت از عموم هم استانی های عزیز برای 
حضور در انتخابات هشــتم تیرماه، گفت: شاخص ها، خطوط راهنمای کلی برای یک 
انتخاب خوب و یافتن بهترین گزینه از میان گزینه های مختلف است که رهبر معظم 
انقاب در بیانات مختلف به برخی از این شاخص ها اشاره کرده اند و معمولا با بررسی 
سوابق افراد می توان وضعیت کاندیداها را با شاخص های مدنظر مورد سنجش قرار داد.

درسومین همایش حفاظت فناوری اطلاعات حراست کل استان اصفهان صورت گرفت:

حراست هلدینگ پتروپالایش رتبه برتر در بخش 
حفاظت فناوري اطلاعات وامنیت سایبري شد

محبوبه عزیز- اصفهان- شهرمردم| درسومین همایش حفاظت فناوری 
اطاعات حراســت کل استان اصفهان ، که 20خرداد ماه و با حضور دکتر صباغ 
معاون وزیراطاعات ورئیس سازمان حراست کل کشور ، دکترسیدرضا مرتضوی 
استانداراصفهان، دکتر محمدی رئیس حراســت کل استان اصفهان برگزارشد، 
 براســاس امیتازهای کسب شــده در ارزیابی ها ، 10 محیط از بین 150 محیط 
 در اســتان اصفهان بــه عنوان محیط برتر در عرصه حفاظــت فناوری اطاعات 

معرفی شدند.
 درســومین همایش حفاظت و فناوری اطاعات حراست کل استان اصفهان 
براساس امتیاز های کسب شده 10 محیط از بین 150 محیط در استان اصفهان به 
عنوان محیط برتر در عرصه حفاظت فناوری اطاعات معرفی شد؛ که در این بین 
حراست هلدینگ پتروپالایش اصفهان به عنوان تنها محیط برتر درعرصه حفاظت 
فناوری اطاعات و امنیت سایبری در ســال 1402 معرفی و از آقای ابدال مدیر 

حراست این شرکت با اهداء تندیس تجلیل به عمل آمد.
سومین همایش حفاظت و فناوری اطاعات ادارات حراست کل استان اصفهان 
که با شعار حفاظت فناوری اطاعات ، خستگی ناپذیری ، پای کار ایران قوی و به 

یاد وگرامی داشت شهید ایت الله دکتر رییسی شهید خدمت برگزار شد آیتم های 
مختلف در ادارت حراست مورد بررسی قرار گرفت که از این میان 10 دستگاه حائز 
رتبه شدند و حراست هلدینگ پتروپالایش اصفهان موفق به کسب رتبه برتر در 

زمینه حفاظت فناوری اطاعات و امنیت سایبری گردید.
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ایسنا| سریال جدیــد »فراری« با نگاه به سبک زندگی شهدای 
مدافع حرم و در ژانر اجتماعی از شنبه، ۹ تیرماه روی آنتن شبکه 
یک سیما می رود. سریال »فراری« به تهیه کنندگی امیر پوروزیری 
و سجاد نصرالهی نسب و کارگردانی امیر داسارگر از شنبه، ۹ تیرماه 

ساعت ۲۲:۱۵ از شبکه یک سیما روی آنتن خواهد رفت.
هدایت هاشمی، نسرین بابایی، حسین رفیعی، شهرام قائدی، علی 

زرمهری، شهین تسلیمی، جواد خواجوی، شهروز آقایی پور، مجید 
پتکی، افشین آقایی، حسین اجاقلو )بازیگر نوجوان(، زین العابدین 

تقی پور از جمله بازیگرانی هستند که در این سریال حضور دارند.
سریال »فراری« نوجوانی تا بزرگ سالی یک شهید مدافع حرم از 

سال ۱۳۷۶ تا ۱۳۸۵ را روایت می کند.
این مجموعه تلویزیونی در فضای درام و اجتماعی با هدف معرفی 

شــهدای مدافع حرم، جایگزین ســریال در حال پخش »رخنه« 
خواهد شد. قهرمان این مجموعه تلویزیونی یک نوجوان است که 
نام آن هادی است و البته در ادامه سریال مقاطع دیگری غیر از دهه 
۷۰ را هم می بینیم که نقش جوانی شخصیت اول هم در سریال 
به چشم می خورد. این سریال ۳۰ قسمتی در قالب دو فصل روی 

آنتن شبکه یک خواهد رفت.
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»جیمز«میآید؛

تایکا وایتیتی هفتمین فیلم را هم به 
فهرست در دست ساختش اضافه کرد

مهر| تایکا وایتیتی برای کارگردانی »جیمز« استخدام شد تا هفتمین 
پروژه را به فهرست کارهای در دست ساختش اضافه کند.

کارگردان »ثور: عشــق و آذرخش« و »هدف بعدی پیروزی اســت« 
هفتمین فیلم را به فهرست کارهای بعدی اش افزود.

تایکا وایتیتی کارگردان تحسین شده »جوجو خرگوشه« در حالی که 
مشغول فیلمبرداری فیلم بعدی خود به نام »کلارا و خورشید« اقتباسی از 
رمان علمی تخیلی کازوئو ایشی گورو با بازی امی آدامز و جنا اورتگا است، 

برای کارگردانی فیلم »جیمز« انتخاب شد.
ایــن کارگردان که پیش از این ســریال تلویزیونی »راهزنان زمان« را 
فیلمبرداری کرده، ممکن است سازنده فیلم بعدی »جنگ ستارگان« هم 
باشــد. بازسازی لایو اکشن »فلش گوردون« و فیلم »آکیرا« هم از دیگر 

فیلم هایی است که گفته شده در فهرست احتمالی او وجود دارد.
با همه اینها یک پروژه دیگر به برنامه شلوغ وایتیتی افزوده شده و آن 
ساخت فیلم اقتباسی »جیمز« است که یونیورسال پس از به دست آوردن 

امتیاز آن از پرسیوال اورت، ساختش را به تایکا وایتیتی سپرده است.
»جیمز« تصویری مــدرن از رمان »ماجراهــای هاکلبری فین« اثر 
مارک تواین در ســال ۱۸۸۴ است که این بار از زاویه دید جیم، دوست 

سیاهپوست وفادار و قابل اعتماد هاک روایت می شود.
در توضیح رسمی فیلم آمده اســت: وقتی برده ای به نام جیم با خبر 
می شــود که قرار است به مردی در نیواورلئان فروخته و برای همیشه از 
همسر و دخترش جدا  شود، تصمیم می گیرد مدتی در جزیره جکسون 
پنهان شــود. در همین حال، هاکلبری فین هم برای فرار از دست پدر 
خشــن خود خبر مرگ خودش را جعل می کند و به این ترتیب سفری 
خطرناک با قایق در رودخانه می سی ســی پی در تلاش برای رسیدن به 

مکانی آزاد آغاز می شود.
اورت که فینالیست جایزه پولیتزر شده نویسنده »داستان آمریکایی« 
است که با بازی جفری رایت ساخته شد و نامزدی اسکار ۲۰۲۳ را کسب 

کرد.

پخشسریالجدید»فراری«ازهفتهآینده

ایرنا| هادی مقدم دوســت پــس از تجربه نــگارش فیلم 
»بی پولی« و سریال »وضعیت سفید« با ساخت نخستین اثر 
سینمایی خود با نام »سر به مهر« توانست نظر مردم و منتقدان 
را به خود جلب کند. او در دومین فیلم ســینمایی  مستقلش؛ 
»عطرآلود«، سراغ درامی احساسی با دغدغه های اخلاقی رفته 
و چالش های یک زوج را در مسیر رشد و موفقیت زندگی شان 

به تصویر می کشد.
فیلم »عطرآلود« داســتان زندگی علــی )با بازی مصطفی 
زمانی(، یک عطرســاز بااستعداد اســت که تصمیم می گیرد 
عطر جدید و خاصی بسازد، غافل از اینکه این تصمیم، او را در 

مسیری پر از چالش های جدید قرار می دهد.
این فیلم برای نخستین بار در چهل و یکمین جشنواره بین 
المللی فیلم فجر به نمایش درآمد که در ۶ رشته نامزد دریافت 
سیمرغ بلورین شد و سیمرغ بلورین بهترین موسیقی متن این 

جشنواره را دریافت کرد.
یک فیلم می تواند سندی از یک مقطع زمانی و تاریخی باشد. 
مثلا شما در دوران اوج وبلاگ نویسی، فیلم اولتان یعنی »سر به 
مهر« را ساختید که تصویر دختری بود که وبلاگ نویسی می 
کرد و برای عمل چشم خواهرش کمک می گرفت. »عطرآلود« 
هم این تصویر را دارد. به این معنا که یک ملودرام، با ترکیبی 
از رنج، طمع و وجدان است که در زیرلایه هایش می توان جنبه 
های اجتماعی را دید. این بعد اجتماعی آگاهانه از کجا به آثارتان 

رسوخ می کند؟
آدم ها می بینند و حس می کنند، افراد مشغول در کار هنری 
هم همین طور، اما این طایفه به طور مخصوص جز از تماشــا 
و احساس، به دنبال نمایش و انعکاس هم هستند، طبعا اهل 
خیال و خلق هم هستند. اما آنچه خمیرمایه خلق و خیال است 
نیز باز همان احساس و تماشا است. آدم ها می بینند و افراد اهل 

هنر هم همینطور اما کار دیدن شان را به نشان دادن می کشاند. 
یعنی می بینند تا نشــان دهند. این خصلتی مثل آیینه است. 
شما می فرمایید بنده در این مختصر کارهایی که انجام داده ام، 
چیزهایی را نشــان داده ام. این حتما حاصل تماشاست. یعنی 
قاعدتا و منطقا مشــاهده ای رخ داده که چیزی منعکس شده. 
این تصاویر حتما محصول تماشا است، البته انسان سعی می کند 
کــه صاف و صادق نمایش دهد، بدون غرض و با ســعی برای 
راســتی. یعنی یک تماشای کامل و جامع. وگرنه اسم بردن از 
موضوعات بدون فهمیدن ابعاد و داشــتن زاویه نگاه صحیح به 
موضوعات فقط نوعی گزارش گری و ثبت است. امیدوارم کاری 
که می کنم جدا از ثبت و سند کردن، نگاه درست و همه جانبه 

هم داشته باشد.
بنــا بر چه ضرورتی، محــور فیلم تان را خانواده و مســائل 

خانوادگی قرار دادید؟
خانواده نتیجه رسیدن به نقطه عهد و عقد در یک رابطه است 
و نتیجه آن تولد و رشــد انسان ها. خانواده یک سازه اجتماعی  
اســت که در آن افراد بدون تردید به هم یاری می رســانند و 
همدیگر را دوست دارند و در عین حال زندگی متمدنانه دارند. 
ارتباط در خانواده )علیرغم تمام آفاتی که می تواند به آن صدمه 

بزند( از هر جهت و از هر گونه دیگر محکم تر و معتبرتر است.
محیط های دیگر ارتباط با اینکه شاید بتوانند تا مدتی پایدار 
باقی بمانند اما هیچ گاه نه اعتبار خانواده را دارند و نه شان آن را 
و نه دستاوردهای آن را. اینجا نقطه ترجیح است؛ در فیلم مان 
و در کار هنری خانواده را انتخاب کنیم؟ جواب بنده بله است. 
پرداختن به خانواده از یک سو امتیازات نمایشی خاص خود را 
هم دارد. همین موقعیت »عهد و عقد« خودش یک موقعیت 
نمایشی ممتاز است. مرد و زن در خانواده قرار نیست هر لحظه 
از هم فرار کنند، آنها عهد بسته اند به پای هم بمانند و مدیون و 

ممنون هم هستند. این اختیار شخصی آنها بوده که این تصمیم 
را بگیرند.

برای همیــن خانواده از نظر نمایشــی، موقعیت دراماتیک 
عهد و وفا را با هم دارد. در اینجا اســت که فداکاری تبدیل به 
یک وضعیت نمایشــی می شود و زن یا مرد تبدیل به قهرمان 
فداکاری می شوند یا حتی اگر شکست هم بخورند یک تأسف 
واقعی و عمیق ایجاد می کنند نه تاسفی که هزار تا تبصره دارد. 
جدا از همه اینها که عرض کردم، در خانواده است که مفاهیم 
ارزشــمندی مانند مادری و پدر شدن رخ می دهد. مادر و پدر 
شدن مخصوص محیط خانواده اســت و این دو عبارت بدون 
هیچ معطلی اولین چیزی که به ذهن تداعی می کند، مهربانی 
و فداکاری  است. همه چیز مهیاست که ترجیح بر این باشد که 

قصه صبر و فداکاری در خانواده تعریف شود.
در فیلمنامه »عطرآلود« رابطه علت و معلولی به خوبی لحاظ 
شــده است. یعنی هر اتفاقی یک بستر داستانی در پس زمینه 
دارد. مثلا سکانس درخشان و کامل دختر نابینا و بسیار ظرائف 
دیگر از جمله مواردی اســت که باعث می شــود »عطرآلود« 
یک اثر ســینمایی قابل ستایش شــود. به نظر می رسد قوس 
شــخصیت ها و نمایش حال درونی انسان ها و تغییرات شان از 
دغدغه های تان در ســاخت این فیلم است؟ کمااینکه علی و 
عاطفه هم در پایان فیلم همان آدم اول نیستند و تغییر کرده اند!

قصه ها اگر تغییرات را ترسیم کنند، کار مهمی کرده اند. آدم ها 
در زندگی، تغییرات را به چشم می بینند. رشد و عقب گرد آدم ها 
را می بینند. این در زندگی فراوانی بســیار دارد. حال آدم ها و 
خلق و خوهای شان عوض می شــود. آدم ها هر لحظه در یک 
حالی هستند که عنوانش همان تعبیر شما است؛ »حال درونی« 
و خودشان ممکن اســت از ته و توی این حال و یا عنوان آن 

خبر نداشته باشند.
اما روایت ها می توانند این احوالات را به تماشــاچی ها نشان 
دهند. اگر یک فیلمی در داستان خود، این حالات را به واسطه 
هر تمهید واقعی نشان دهد، شبیه به اصل واقعیت عمل کرده 
است. کاری کرده که برای مخاطب سخت ملموس است. این 
موضوع تغییر شخصیت یک اصل دراماتیک هم است. قصه های 

شخصیت محور، کارشان در اصل همین است و البته قصه های 
موقعیت محور، کمتر این کار را می کنند. توازن بین این دو هم 

کار سخت و جالبی است.
»عطرآلود« فیلم یکدستی است، حتی این یکدستی را می 
تــوان در بازی ها هم دید. انتخــاب و هدایت بازیگرانی مانند 
مصطفی زمانی و هدی زین العابدین که تماشاگر از آنها ذهنیتی 
دارد و محبوب هم هستند، یک دست بوده. ترکیب بازیگران از 

ابتدا همین بود یا تغییر کرد؟
کمتر پیش می آید که بازیگران فیلم هــا از ابتدای نگارش، 
افراد معینی باشند. انتخاب بازیگران در فرآیند پیش تولید اتفاق 
می افتد اما مواظبت هایی باید انجام شود که انتخاب و تصمیم 
نهایی تبدیل به یک انتخاب درست شود. نقش و بازیگر به هر 

حال باید با هم جفت باشند.
مــی توان گفت مصطفی زمانی و هدی زین العابدین نمونه 
واقعی دارند؟ البته نه به این شکل و شمایل که در فیلم هست 

اما به هر حال از الگویی واقعی وام گرفته شده اند؟
به نظرم بله. این موقعیت ها برای زوج ها آشــنا اســت، اما از 

الگوی واقعی وام گرفته نشده.
چگونه به این تصویر واقعی از روابط اخلاقی - انسانی و ارتباط 

بین یک زوج رسیدید؟
با حسین حســنی، نویسنده فیلمنامه درباره موقعیت های 
اصلــی و موقعیت های مختلفی که ایــن زن و مرد در آن قرار 
می گیرنــد، صحبت می کردیم. قرارمان با خودمان این بود که 
هر موقعیت، واقعا موقعیت باشد. موقعیت هایی که آدم ها در آن 
باید واکنش داشته باشند. این یک ملاک را داشتیم که موقعیت 

اصلی و موقعیت های مختلف قابل فهم و حس کردن باشد.
با توجه به اقبالی که از »عطرآلود« در جشنواره فیلم فجر شد، 

خودتان دلیل موفقیت این فیلم را در چه می دانید؟
لطــف دارید که می گویید موفق بــوده. البته واقعا باید دید 
موفقیت چیست؟ رضایت تماشاگر؟ فروش در گیشه؟ گرفتن 
جایزه؟ تأثیرگذاری؟ یا... با اینکه در مورد تعریف مان از موفقیت 
هنوز با هم صحبت نکرده ایم و حرفم شاید قدری حالا مبهم به 

نظر برسد اما؛ امیدوارم فیلم موفق باشد. 

اثری در ستایش خانواده
کارگردان»عطرآلود«:

فیلمم حاصل تماشاست

 ایرنا| کارگردان و مدرس ســینما، اکران های هنر و تجربه را برای 
فیلمسازان انگیزه بخش عنوان کرد و گفت: بسته فیلم کوتاه »سیمرغ« 
مجموعه خیلی قوی و قدرتمندی است که سلایق و تنوع مخاطب را 

پوشش می دهد.
رضا فهیمی کارگردان و مدرس سینما درباره اکران بسته فیلم های 
کوتاه هنر و تجربه  برنده سیمرغ جشنواره فیلم فجر با تاکید براینکه 
فیلم کوتاه در ایران هیچ بســتری به معنای واقعی برای اکران ندارد، 
عنوان کرد: به دلیل خلأ اکران فیلم کوتاه در کشور، به نظر من گروه 
هنر و تجربه از روز و لحظه ای که فکر اولیه اکران بسته های فیلم کوتاه 
را تحقق بخشید و مسیر را ادامه داد، فکر می کنم بهترین اتفاق را برای 

فیلم کوتاه و فیلمسازان رقم زده است.

فیلم کوتاه مظلوم  است
وی اکران فیلم کوتاه را انگیزه بخش برای فیلمسازان کوتاه دانست 
و با تاکید براینکه این جریان موجب ادامه فیلمســازی خواهد شد، 
گفت: به نظرم بــا چنین اکران هایی هیچ گاه هزینه تولید فیلم کوتاه 
بازنمی گردد چراکه مردم همین طوری به سختی سینمای بدنه را دنبال 
می کنند و برای فیلم دیدن به سینما می روند پس حتماً فیلم کوتاه 

مظلوم تر است. این فیلمساز مخاطبان فیلم کوتاه را مورد اشاره قرار 
داد و عنوان کرد: فیلم کوتاه مثل تئاتر مخاطب خاص دارد ولی تنها 
مزیت اکران هایی که برای فیلم های کوتاه توسط مجموعه هنر و تجربه 
تدارک داده می شود، انگیزه بخشی برای فیلمسازی است که او فیلم 
می سازد چراکه هدف یک فیلمســاز دیده شدن فیلم است نه لزوماً 

حضور در جشنواره های مختلف داخلی و بین المللی.

اکران بسته فیلم های برنده سیمرغ جشنواره فیلم فجر
فهیمی درباره اکران بســته فیلم های برنده سیمرغ جشنواره فیلم 
فجر در جدیدترین اکران هنــر و تجربه گفت: ایده کلی اینکه چند 
فیلم دریافت کننده ســیمرغ در یک بسته اکران شود، اتفاق خیلی 
خوبی است. فکر می کنم این بسته که برای اکران انتخاب شده است 
یک بســته خیلی قوی و قدرتمندی است و انواع تنوع و مخاطب را 
پوشش می دهد و من به عنوان کسی که داور جشنواره بوده ام و فیلم ها 
را دیده ام و هم در جایگاه مخاطب از آن ها راضی هستم و خیلی فیلم ها 
را در ســطح بالایی ارزیابی می کنم و فکر می کنم در اکران هم موفق 

خواهند بود.
کارگردان فیلم کوتاه »سفید پوش« در پاسخ به اینکه آیا فیلم کوتاه 

می تواند مخاطب عام را جذب کند، بیان کرد: یکســری از فیلم های 
کوتاه واقعا مخاطب خاص دارند؛ شخصا به عنوان یک فیلمساز فیلم 
کوتاه شــاید در برخورد با یک فیلم خاص باید چند بار فیلم را ببینم 
تا متوجه آن شــویم و هیچ ایرادی هم ندارد چراکه بخشی از کارکرد 
فیلم کوتاه برای آزمون و خطا و تمرین و تجربه اســت اما از بســته 
سیمرغ گرفته امروز که در حال اکران است، همه فیلم ها با توجه به 
لحن و اجرایی که دارند، می توانند مخاطب را فراتر از مخاطب خاص 

جذب کنند.
فیلم های کوتاه حمایت مالی ویژه ای ندارند و بازگشت هزینه فیلم با 

این شیوه اکران و نمایش محقق نمی شود
وی بــا تاکید بر اینکه برای موفقیــت اکران های هنر و تجربه باید 
جریان رسانه ای قوی تری همراه باشد، گفت: فیلم های کوتاه حمایت 
مالــی ویژه ای ندارند و بازگشــت هزینه فیلم با این شــیوه اکران و 
نمایش محقق نمی شــود. در صداوســیما طی چند سال اخیر فیلم 
کوتاه تبلیغ نشــده است هرچند که برنامه سازی هایی صورت گرفته 
است ولی درخواست ما پخش تیزر تبلیغاتی بسته های فیلم کوتاه از 
صداوسیماست که هفتگی این تیزرها پخش شود تا مردم در جریان 

اکران این آثار قرار گیرند.

براساس این گزارش، بسته فیلم کوتاه »سیمرغ« شامل فیلم های 
»ارفــاق« به کارگردانی رضا نجاتی، »شــریف« به کارگردانی محمد 
علیزاده فرد، »دآبر« به کارگردانی ســعید نجاتی و فیلم کوتاه »برنو« 
به کارگردانی محمد ثریا است. فیلم کوتاه »دآبر« در سی و هشتمین 
دوره، فیلم کوتاه »ارفاق« در چهلمین دوره، فیلم کوتاه »برنو« در چهل 
و یکمین دوره و فیلم کوتاه »شریف« در چهل و دومین دوره جشنواره 

فیلم فجر، سیمرغ بخش کوتاه را از آن خود کرده اند.
»سیمرغ« متفاوت ترین و ویژه ترین بسته فیلم کوتاهی است که در 
گروه سینمایی »هنر و تجربه« اکران شده است؛ ۴ فیلم کوتاه که طی 
چندین سال اخیر جایزه »سیمرغ فجر« را به خود اختصاص داده اند، 
به همراه ویدئوهای پشت صحنه فیلم ها در این بسته تماشایی شده 

است و روی قاب نقره ای سینما می رود.

اکران های هنر و تجربه برای فیلمسازان انگیزه بخش است

مهر| در آستانه اکران فیلم سینمایی »حبس مجرد« 
به کارگردانی محمدحسام حدادیان در گروه سینمایی 

»هنروتجربه« از پوستر این فیلم رونمایی شد.
»حبس مجرد« اولین فیلم بلند محمدحسام حدادیان 

است که با موضوعی اجتماعی به مساله و معظلی در 
یک خانواده پرداخته است.

فیلــم ســینمایی »حبس مجرد« پیــش از این در 
جشــنواره لیفت آف لندن و لیفت آف توکیو حضور 
داشــت و حالا در آســتانه اکران در گروه سینمایی 
»هنروتجربه« از پوستر این فیلم سینمایی رونمایی 

شد.
در خلاصه داستان این فیلم آمده است: »وحید برای 
فرار از پرداخت مهریه و فعالیت در یکی از سایت های 
شــرط بندی تصمیم به فرار و خــروج غیر قانونی از 
کشــور را دارد که در این مســیر با مشکلاتی روبرو 

می شود.«
بازیگران این فیلم عبارتند از مهدی کوشکی، سیاوش 
چراغی پور، وحید نیــک راد، پیمان مقدمی، مهرداد 
ضیایی، یلدا عباســی، زهرا نامــور، علیرضا مویدی، 
وحید میرزابیگی، زینب شعبانی و با حضور سید جواد 
یحیوی و با هنرمندی ثریا قاســمی به همراه مرسانا 

حدادیان و ایلانا حدادیان.
همچنین سایر عوامل فیلم سینمایی »حبس مجرد« 
عبارتنــد از مدیر فیلمبرداری: ابوالفضل نباتی، تهیه 
کننده: مهران مهدویان، طــراح چهره پردازی: نوید 
فرح مرزی، مدیر صدابرداری: علی ذوالفقاری، منشی 
صحنــه: آزاده جهانبخش، طراح صحنــه و لباس: 
میلاد آجودانی، تدوین: شــیدا گرجی، دستیار اول 
کارگــردان و برنامه ریز: مهرنوش حســینی، طراح 
پوستر: وحید عبدالحســینی، مدیر تولید: سیامک 
باحجب و علی رســتمی نیا، جانشین تولید: شیما 
انصاری، مدیر تدارکات: خســرو زنگنه تبار، اصلاح 
رنگ: محمد حســین اســحاقی، صداگذار: سیاوش 
حیدری، نویســنده: ابراهیم نصیری، پخش جهانی: 
یونیرامافیلمز، موسیقی: شهاب سلیمی، طراح لوگو: 
علی شــجاع، فیلمبردار پشت صحنه: محمود ناقل، 
عکاس: فاطمه تقوی، طراح موشن: سروش محرابیان، 

مدیر روابط عمومی: محمد زکی زاده.

درآستانهاکران؛

پوستر »حبس مجرد« رونمایی شد 
ثریا قاسمی به سینماها می آید

حسن پورشیرازی با »پیر پسر« بهترین 
بازیگر ترانسیلوانیا  شد

فارس| حسن پورشیرازی برای بازی در فیلم سینمایی »پیر پسر« جایزه ی بهترین 
بازیگر را دریافت کرد. در اختتامیه ی فستیوال فیلم ترانسیلوانیا در کشور رومانی، حسن 
پورشــیرازی برای بازی در فیلم سینمایی »پیر پسر« ساخته ی اکتای براهنی، عنوان 

بهترین بازیگر را از آن خود کرد.
همچنین فیلم ســینمایی »پیرپســر« در دومین حضور بین المللی خود در بیست 
و ســومین دوره ی فستیوال ترانســیلوانیا عنوان بهترین اجرا و پرفورمنس را در بخش 

مسابقه ی اصلی دریافت کرد. 
نمایش این فیلم سینمایی در این فستیوال با بازی حامد بهداد، لیلا حاتمی، محمد ولی 
زادگان با هنرمندی حسن پورشیرازی با استقبال و تشویق تماشاگران همراه بوده است.

فیلم سینمایی »پیر پسر« به تهیه کنندگی مشترک بابک حمیدیان و حنیف سروری، 
پیشتر در اولین حضور بین المللی خود نیز در فستیوال فیلم روتردام هلند جایزه بهترین 

فیلم بخش پرده ی بزرگ را از آن خود کرده است. 
پخش بین الملل این فیلم بر عهده کمپانی پخش هفت چشــمه با مدیریت میلاد 

خسروی است.

جایزه دستاورد هنری جشنواره فیلم 
شانگهای به »مرد خاموش« رسید

فارس| فیلم سینمایی »مرد خاموش« به کارگردانی احمد بهرامی و تهیه کنندگی 
محمد حسینخانی در اولین حضور جهانی جایزه دستاورد هنری جشنواره بین المللی 

فیلم شانگهای را دریافت کرد.
پخش بین الملل این فیلم بر عهده کمپانی پخش هفت چشــمه با مدیریت میلاد 

خسروی است.
»مرد خاموش« جدیدترین فیلم احمد بهرامی به تهیه کنندگی محمد حسینخانی و 
مدیریت فیلمبردای مسعود امینی تیرانی در ۲۶ امین دوره جشنواره بین المللی فیلم 

شانگهای در بخش اصلی حضور داشت و مورد استقبال مخاطبان قرار گرفت.
علی باقری تک بازیگر این فیلم است.

این رویداد از تاریخ ۱۴ تا ۲۳ ژوئن در شــهر شــانگهای چین )۲۵ خرداد تا ۳ تیر( 
برگزار شد.

پخش بین المللي و عرضه و توزیع بین الملل این فیلم با کمپاني دریم لب به مدیریت 
نسرین میرشب است.
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بیشتر افراد تصور می کنند که خرید هندوانه قرمز و رسیده به شانس فرد بستگی دارد، در حالی که حقیقت چیز دیگری است. خرید هندوانه رسیده بیشتر از شانس به مهارت در تشخیص هندوانه های خوب بستگی دارد و این مهارت نیز با در نظر داشتن چند 
نکته در زمان خرید به دست می آید. از جمله نکات و روش هایی که به تشخیص هندوانه قرمز و رسیده از هندوانه های نارس و بی مزه کمک می کنند، می توان به موارد زیر اشاره کرد: اولین روش برای تشخیص هندوانه های رسیده از هندوانه های نارس، دقت به 
شکم هندوانه است. برای تشخیص با کمک این روش باید به دنبال یک لکه زرد روی شکم هندوانه باشید. هندوانه در محل لکه زرد با زمین تماس داشته است. هر چقدر این لکه تیره تر و بزرگ تر باشد، به این معنی است که هندوانه مدت زمان بیشتری روی 
زمین بوده و در نتیجه رسیده تر است. طبیعتا سفید و روشن بودن رنگ این لکه به معنی نارس و احتمالا بی مزه بودن هندوانه است. البته به این نکته دقت کنید که پوست هندوانه در محل لکه باید سفت و شفاف باشد، در غیر این صورت احتمال فاسد بودن 
هندوانه در اثر رسیدن بیش از حد هم وجود دارد. دیگر راهکار تشخیص هندوانه شیرین و قرمز، روش سنتی این کار یعنی ضربه زدن به پوست هندوانه است. اگر صدای ناشی از ضربه ها بم باشد، به معنی نارس بودن هندوانه و برداشت زودتر از موعد آن است 

اما اگر ضربه ها صدای تیز یا زیری داشته باشند، به احتمال زیاد هندوانه شیرین و رسیده ای را انتخاب کرده اید.

هندوانه شیرین و قرمز

دو شنبه 4 تیر  1403     17  ذی الحجه  1445    سال نهم     شماره 1099

فال روزانه

        امــروز هیچ کس تحمل  فروردین 
رفتارهای خودخواهانه ی شــما را ندارد! به نفعتان است طوری رفتار 
نکنید که انگار متوجه آسیبی که به احساسات دیگران وارد کرده اید نیستید. اطرافیان 
شما امروز خیلی حساس تر از همیشه به نظر می رسند و شما موظف هستید که به 
این حساسیت آنها احترام بگذارید و سعی نکنید خواسته های خودتان را به آنها تحمیل 
کنید. امروز در خانه تان وضعیت گیج کننده ای به وجود خواهد آمد که تمام تلاش 
شما برای سردرآوردن از آن بی فایده خواهد بود و حتی امر و نهی کردن به دیگران نیز 

راه حل این مشکل نخواهد بود.

      امروز سرسخت  اردیبهشت
ترین آدمی که سر راهتان قرار خواهد گرفت خود شما هستید. شما 
تبدیل به سختگیرترین منتقد خود شده اید و خودتان و عملکردتان را با بیرحمی تمام 
زیر سؤال می برید. شما دائم در تلاش برای بهتر شدن و تکامل هستید و نباید زحمات 
خود را نادیده بگیرید. به جای تنبیه و سرزنش کردن خودتان بهتر است کمی خودتان 

را تشویق کرده و حتی به خودتان جایزه بدهید.

          سعی کنید از خلاقیتی که امروز  خرداد  
در اختیار دارید به بهترین شکل ممکن استفاده کنید. بیکار ننشینید 
و به پرنده ی خیالتان اجازه ی پرواز بدهید و بگذارید تا هر چقدر که می خواهد به دور 
دست ها برود. مواظب باشید که اگر نسبت به آنچه قصد انجامش را دارید دچار تردید 
شوید و جلوی قدرت تخیل خود را گرفته و از آن در انجام فعالیت های حرفه ای و یا 

هنری خود استفاده نکنید جلوی موج عظیمی از خلاقیت را خواهید گرفت.

            امروز حس ششم شما به طرز خارق العاده  تیر  
ای قوی شده است و به شدت توصیه می شود که به راهنمایی های 
این حس خود توجه داشته باشید. امروز شمابه دنبال انجام کاری هستید که برای به 
انجام رساندن آن به دنبال یک همدست و همراه می گردید. خوشبختانه شخصی که 
به دنبالش هستید را پیدا خواهید کرد و او کمک های قابل توجهی در راه رسیدن به 

هدفتان به شما خواهد کرد.

 مرداد 
 امروز ســعی کنید رونــد تکراری و 
همیشگی کارهایتان را تغییر داده و کمی به خودتان استراحت بدهید. 
شما این اواخر در تلاش برای ماجراجویی و کسب تجربه های تازه احساس مبارزی 
را داشته اید که روانه ی میدان جنگ شده است و می خواهد سرزمین های تازه ای 
را فتح کند، اما امروز باید آتش بس اعلام کرده و کمی به خودتان اســتراحت داده و 
تجدید قوا کنید، این کار به شما کمک خواهد کرد تا در روزهای آتی نتایج بهتری 

را به دست بیاورید.

 شهریور 
      امروز باید ســعی کنید تا 
جایــی که برایتان امکان دارد از ایجاد بحــران برای خود و قرار داد 
خودتان در موقعیت هایی که شما را تحت فشار قرار می دهند خودداری کنید. شاید 
خودتان متوجه نباشید که با اغراق در نقشی که مجبور هستید در جنبه های مختلف 
زندگی خود ایفا کنید چه فشــار و استرسی به خودتان وارد می کنید. سعی کنید 

کمی از میزان وقت و توجهی که صرف چیزهای بی اهمیت می کنید بکاهید.

 مهر  
                بهتر است طوری وانمود نکنید که انگار 
آنقدر از لحاظ ذهنی و جسمی قوی هستید که هیچ کاری برایتان 
دشوار و غیر ممکن نیست. یادتان باشد که هر چقدر خودتان را قویتر و دارای توانایی 
های بیشتری نشان بدهید مسئولیت ها و بار بیشتری به شانه تان گذاشته خواهد شد! 
در حال حاضر شما بسیار حساس تر از آن چیزی هستید که خودتان فکر می کنید، 

خیلی بیش از آن چیزی که در ظاهر نشان می دهید!

 آبان 
     امروز بی آن که مجبور باشید به خودتان 
فشار زیادی وارد کنید، همه چیز برایتان به خوبی و راحتی پیش 
خواهد رفت. سعی کنید به این موضوع توجه داشته باشید که اگر بین شما و هر یک 
از اطرافیانتان بحثی پیش آمد، حداقل در زمان حاضر این اتفاق نشانه ی آن است که 
این شخص فرد مناسبی برای این که مورد اعتماد شما قرار بگیرد و یا سر و کاری با 
او داشته باشید نیست. امروز مشکل ترین گره هایی که در زندگیتان پیش می آیند 
مشکلاتی هستند که در روابط عاطفیتان به وجود می آیند، اما شما در حل این مشکل 
هم با دشواری چندانی مواجه نخواهید بود و با به کار گرفتن مهارت هایتان می توانید 

همه چیز را به راحتی روبراه کنید.

امروز قرار است برای شما یک روز خوب  آذر  
و آرامش بخش باشد، پس سعی کنید خودتان هم چنین نگرشی             

نســبت به آن داشته باشید. در حال حاضر شما هیچ نیازی به یک نقشه ی دقیق و 
حساب شده و یا سیاست های پیچیده ندارید. تنها کاری که باید بکنید این است که 
زیاد به خودتان ســخت نگیرید و از وارد کردن هر گونه فشار و استرس بی دلیل به 

خودتان خودداری کنید. 

 دی 
       امروز حساسیت ذاتی شما بیش از هر زمان 
دیگری شده است و در کنار دیگران احساس آرامش می کنید. برای 
خودتان موقعیت هایی را فراهم کنید که امکان بیان آزادانه ی احساسات درونی خود 
و گفتن و انجام آنچه دلتان می خواهد را در اختیار شما قرار می دهند. امروز شما نمی 
دانید طرف مقابل در رابطه عاطفیتان از شما چه می خواهد و این موضوع باعث ایجاد 

بحث و درگیری بین شما خواهد شد.

 بهمن 
     به انرژی مشتاق و بیقرار درونی خود 
اجازه بدهید خودش را از راه هایی به غیر از حرف زدن بیان کند. 
عشقتان را با نوازش ها و نگاه های عاشقانه به طرف مقابلتان نشان 
دهید تا شــاهد احساس نزدیکی و صمیمیت فوق العاده ای که با این کار در هر دو 
طرف ایجاد خواهد شد باشید. وقتی احساسات از راهی به غیر از کلام مبادله شوند 

خیلی شدیدتر حس می شوند و اثر محکم تری به جای می گذارند. 

امروز برای شما روز فوق العاده ای  اسفند 
خواهد بود. روابط شــما با اطرافیانتان به ویژه آنهایی که از جنس 
مذکر هستند خیلی خوب پیش خواهند رفت و با هیچ مشکل خاصی 
مواجه نخواهید بود. از این فرصت به ویژه برای پیش بردن اهداف حرفه ای خود، به 
بهترین شکل ممکن استفاده کنید و اگر نقطه ی ابهامی در روابطتان وجود دارد سعی 

در برطرف نمودن آن و بهتر کردن این روابط داشته باشید.

مربای آلبالو یکی از انواع مرباهای خوشــرنگ و خوشمزه 
ایرانی اســت که مانند دیگر مرباها به عنوان صبحانه ســرو 
میشــود. طعم مربای آلبالو به دلیل اینکه این میوه طعمی 
ترش دارد، ملس می باشد و به کسانی که عاشق طعم ترش 

و شیرین هستند توصیه می شود 
مرحله ۱: آماده سازی آلبالوها و قرار دادن در قابلمه

برای طرز تهیه مربای آلبالو به روش ســنتی ابتدا هسته 
های آلبالوها را به وسیله دستگاه هسته گیر یا خلال دندان 
خارج می کنیم و آنها را به صورت لایه ای داخل یک قابلمه 
مناســب می ریزیم. به این صورت کــه روی هر لایه آلبالو 
مقداری شــکر می پاشیم، این کار باعث می شود که آلبالوها 

آب بیندازند.
مرحله ۲: جوشاندن و استراحت آلبالوها

در ادامه هسته های آلبالو را داخل یک لیوان آب جوش 
می ریزیم، ســپس آب جوش را صاف می کنیم و به قابلمه 
حاوی آلبالوها اضافه مــی کنیم. حالا قابلمه حاوی آلبالو را 
به مدت ۲۴ ســاعت در یخچال قرار می دهیم تا آلبالوها به 

خوبی آب بیندازند.
مرحله ۳: جدا کردن کف روی آلبالوها

پس از گذشــت این زمان قابلمه را روی حرارت قرار می 
دهیم تا جوش بیاید و روی آلبالوها کف کند. حالا با قاشــق 
یــا کفگیر کــف روی آلبالوها را جمع مــی کنیم و دور می 
ریزیم. این کار را حتما انجم دهید تا مربای شــفاف شفاف 

و درخشان شود.
مرحله ۴: تنظیم حرارت و قوام مربا

حرارت زیر قابلمه را نیز نیست کم و زیاد کنید چون باعث 
می شــود رنگ مربا سیاه شــود. حدود ۳۰ دقیقه زمان نیاز 
اســت تا مربا قوام بیاید، اگر مربا بیشــتر از ۳۰ دقیقه روی 
حرارت بماند کیفیتش افت می کند و رنگش تیره می شود.

مرحله ۵: خارج کردن آلبالوها
اگر پــس از ۳۰ دقیقه دیدید که مربا قوام نیامده اســت 
آلبالوها را خارج کنید و فقط اجزه دهید شــربت مربا روی 
حرارت بماند تا به قوام برســد و حالتی کشــدار پیدا کند. 
در آخر مقــداری آبلیمو و در صورت تمایل وانیل اضافه می 

کنیم.
مرحله ۶: خنک کردن و نگهداری مربا

البته احتمال شــکرک زدن این مربا خیلی کم است و می 

توانید آبلیمو را هم حــذف کنید. حالا اجازه می دهیم مربا 
به مدت ۱۲ ســاعت در دمای محیط خنک شود، سپس آنرا 
داخل ظرف شیشــه ای می ریزیم و داخل یخچال نگهدای 

می کنیم.
مرحله ۷: جلوگیری از سر رفتن مربای آلبالو

یکــی از نکات مهمی که در تهیه این مربا باید به آن توجه 
داشته باشیم سر رفتن آب آلبالو است. آب آلبالو مستعد کف 
زیاد است و به همین دلیل باید در زمان پخت، کاملا مراقب 

باشید تا آب آلبالو سرریز نشود.
مرحله ۸: نکاتی برای رسیدن به طعم و رنگ مطلوب

در حیــن تهیه مربای آلبالو، می توانیــد از آلبالوهای تازه 
یخ زده یا فریزری اســتفاده کنید، اما باید به این نکته توجه 
داشــته باشــید که طعم و رنگ مربا با آلبالوهای تازه بسیار 
متفاوت است. همچنین، در صورتی که نمی خواهید از آبلیمو 
اســتفاده کنید، می توانید از کمی جوهر لیمو نیز اســتفاده 

کنید

ر  د

دنیای شــیرین و پــر از عطــر و طعم 
شــیرینی ها، هر از گاهی با دستور پختی 
مواجه می شویم که نه تنها ذائقه مان را نوازش 
می کند، بلکه با ظاهری خیره کننده، دل مان را هم به 
دست می آورد. امروز در سایت آموزشی چی شی، قصد داریم شما 
را با طرز تهیه پای نارگیل شکلاتی آشنا کنیم؛ شیرینی فوق العاده 
خوشــمزه که ترکیبی از طعم نارگیل و شــکلات را در خود جای 
داده اســت. این پای نارگیل شکلاتی نه تنها طعمی به یادماندنی 
به همراه دارد، بلکه زیبایی آن نیز چشــم ها را خیره می کند. برای 
تهیه پای نارگیل شــکلاتی، ابتدا مواد نارگیلی شامل سفیده تخم 
مــرغ، پودر نارگیل، آبلیمو، پودر قند و روغن مایع را با هم ترکیب 
می کنیم و در قیف یکبار مصرف آماده می کنیم. سپس، برای تهیه 
کیک، تخم مرغ، شکر، وانیل، شیر، روغن مایع، آرد، بکینگ پودر 
و پودر کاکائــو را مخلوط کرده و در قالب می ریزیم. مواد نارگیلی 
را روی مــواد کیک قرار داده و در فر پیش گرم شــده با حرارت 
مناســب می پزیم تا پای نارگیل شــکلاتی خوش طعم و زیبای ما 

آماده سرو شود.
مرحله 1: آماده سازی مواد نارگیلی

ابتدا برای تهیه بخش نارگیلی پای، ســفیده های تخم مرغ را در 
یک کاســه بزرگ بریزید. به آرامی پودر نارگیل و آبلیمو را اضافه 
کنید و با قاشــق چوبی به خوبی هم بزنید تا مواد به خوبی با هم 
ترکیب شــوند. این ترکیب نقش پایه و اساســی در بافت و طعم 

دلپذیر پای شما خواهد داشت.
مرحله 2: اضافه کردن پودر قند

پودر قند را به ترکیب ســفیده تخم مــرغ و پودر نارگیل اضافه 
کنید. این کار را به آرامی و در چند مرحله انجام دهید تا پودر قند 
بــه طور یکنواخت در میان مواد پخش شــود. هم زدن دقیق مواد 

در این مرحله برای داشتن بافتی نرم و یکدست ضروری است.
مرحله 3: افزودن روغن مایع

روغن مایع گرم شــده )اما نه بیــش از حد گرم که باعث پختن 
سفیده تخم مرغ شــود( را طی دو یا سه مرحله به مخلوط اضافه 
کنید. پس از هر بار اضافه کردن روغن، مواد را به خوبی هم بزنید 
تا ترکیبی یکدست حاصل شود. این مرحله برای دستیابی به بافتی 

مرطوب و لذیذ در نهایت ضروری است. 
مرحله 4: آماده سازی مواد کیک

در یک کاســه دیگر، تخم مرغ ها، شکر و وانیل را با همزن برقی 
بزنید تــا کرمی و کمی کف کنند. این فرآیند ممکن اســت چند 
دقیقه طول بکشــد، اما برای داشــتن یک کیک هوادار و ســبک 

حیاتی است.
مرحله 5: افزودن مایعات به مخلوط کیک

به ترکیب تخم مرغ و شــکر، شــیر و روغن مایع را اضافه کرده 
و هم بزنید تا یکدست شــود. مهم است که مواد مایع به خوبی با 

هم ترکیب شوند تا در نهایت کیکی نرم و مرطوب داشته باشید.
مرحله ۶: اضافه کردن مواد خشک

آرد، بکینــگ پودر و پودر کاکائو را الک کرده و به مخلوط کیک 
اضافه کنید. با اســتفاده از یک قاشق چوبی یا همزن دستی، مواد 
را به آرامی مخلوط کنید تا ترکیبی یکدست و بدون گلوله حاصل 
شــود. از زیاد هم زدن مواد خودداری کنید تا بافت کیک ســفت 

نشود.
مرحله 7: آماده سازی قالب و ریختن مواد

قالب پای یا قالب مافین خود را با کاغذ پخت آماده کنید. ابتدا مواد 
کیک را در قالب بریزید. سپس با استفاده از یک قیف یکبار مصرف، مواد 
نارگیلی را روی لایه کیک پایپ کنید. مطمئن شوید که قالب تا دو سوم 

ارتفاع پر شود تا فضای کافی برای پف کردن کیک وجود داشته باشد.
مرحله 8: پخت پای

پای را در فری که از قبل با دمای ۱۶۰ درجه سانتی گراد برای فرهای 
برقی یا ۱۷۰ درجه سانتی گراد برای فرهای گازی گرم شده، قرار دهید. 
زمان پخت تقریباً ۴۵ تا ۵۰ دقیقه است، اما بهتر است از دقیقه ۴۰ به 

بعد، پای را چک کنید تا از پختن بیش از حد آن جلوگیری شود.
مرحله 9: بررسی و سرو

پس از اتمام زمان پخت، پای را با دقت از فر خارج کنید و اجازه دهید 
برای چند دقیقه در دمای اتاق خنک شود. سپس با احتیاط آن را از قالب 
خارج کرده و برای سرو آماده کنید. این پای نارگیل شکلاتی نه تنها زیبا 
اســت، بلکه طعمی فوق العاده و لذت بخش دارد که قطعاً هر کسی را 

شیفته خود خواهد کرد. نوش جان!
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 پای نارگیل شکلاتی

مواد لازم 
1 پیمانه سرخالی  آرد 

نصف پیمانه شکر 

یک سوم پیمانه روغن مایع 

2 عدد تخم مرغ 

2 قاشق غذاخوری پودر کاکائو 

یک چهارم پیمانه شیر 

1 قاشق مرباخوری بکینگ پودر 

یک چهارم قاشق چای خوری وانیل 

                     مواد نارگیلی 

سفیده تخم مرغ                                3 عدد درشت

پودر قند                                                      نصف پیمانه

پودر نارگیل                                                         1 پیمانه

آبلیمو                                            1 قاشق چای خوری

روغن مایع داغ                                                     نصف پیمانه

جواب معمای صفحه ۱۰9۸

) گزینه دی است! (

 مربای آلبالو

مواد لازم

۱ کیلوگرم آلبالو 

۱ کیلوگرم شکر 

۱ قاشق غذاخوری آب لیمو ترش 
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کتاب »مانی بال: هنر برنده شدن در یک بازی ناعادلانه« یک کتاب غیرداستانی اثر 
مایکل لوئیس است که در سال ۲۰۰۳ منتشر شد. این کتاب درباره ی یک تحول در مدیریت 

تیم های بیسبال آمریکا است. مایکل لوئیس....
نویسنده: مایکل لوئیس
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 3 منطقه   | مردم  شهر   - عرفانی  الدین  جلال 
اصلی  زون  در  گرفتن  قرار  به  توجه  با  شیراز  شهرداری 
گردشگری شیراز و وجود بسیاری از بافت متراکم شهر  و 
بسیاری از مراکز و دستگاههای اجرایی شهر هکتار از اهمیت 
به ستایش برخوردار بوده است در این بین قرار گرفتن اصلی 
ترین و مهمترین ورودی شهر در این منطقه بر اهمیت آن 
افزوده است و شاید حتی بسیاری از هم وطنان اولین خاطره 
دیداری خود از شیراز را با مشاهده دروازه قران و تنگ الله 
اکبر  تجربه کرده اند، حال از چندی قبل اقدامات بسیاری در 
زمینه ساماندهی این محور مهم و به ویژه ارتفاعات آن آغاز 
شده است موضوعی که شهردار منطقه در حاشیه بازدید از 
پروژه پارک 1100هکتار کوه نور در ورودی شهر هم به آن 
اشاره کرد و با تبریک فرارسیدن دهه امامت و ولایت و عید 
غدیرخم گفت: طی پانزده سال اخیر مطالعات زیادی برای 
اجرای پروژه بوستان کوهستانی نور انجام شد و عملیات 

اجرایی آن در ماه های اخیر آغاز شده است.
سید محمدجواد افضلی از اجرای برنامه عملیاتی برای 
اجرای این پروژه عظیم در چندین فاز خبر داد و افزود: بنا 
بر تاکید شهردار کلانشهر شیراز این پارک فرامنطقه ای در 
ارتفاعات دروازه قرآن با کمترین خللی در طبیعت احداث 
طبیعت  در  موجود  مصالح  از  دلیل  همین  به  و  شود  می 

بیشترین بهره را برده ایم.وی با اشاره به اجرای 26 پروژه 
فعال در سطح منطقه گفت: کل مساحت پارک 1100هکتار 
امروز  همین  نمتوانستیم  آن  وسعت  به  توجه  با  که  است 
مشکل را حل کنیم و پس از سالها فاز یک آن را در30 هکتار 
شروع کردیم که از کنار جاده مرودشت با احداث پارکینگ 
در دو هکتار آغاز شده که هم اکنون زیر سازی انجام شده 
راه  ما  اصلی  مشکلات   از  کرد:یکی  تصریح  است.افضلی 
دسترسی بود که در این راستا یک راه دسترسی از جاده 
از سمت خرامه کلا  3 راه  مرودشت دیده شده و  دو راه 

دسترسی دیده شد.
وی با اشاره به پیش بینی بودجه 2۸ میلیاردی برای 
فاز اول این پروژه گفت:یکی از مهمترین پروژه ما در این 
پارک اجرای چرخ و فلک ۸5 متری ایت که بلندترین در 
چرخ و فلک جنوب کشور است که با توجه بقران گرفتن 
در ارتفاع قطعا به یکی از جذابیتهای گردشگری خوب شهر 
تبدیل میشود و تاییدیه های لازم را گرفتیم، در همین راستا 
فراخوان چرخ و فلک اعلام و با سه پیمانکار صحبت کردیم. 
افضلی ادامه داد:تا کنون 5بسته سرمایه در این پروژه 
تعریف کردیم از جمله بسته بازیهای هیجانی ،، زیپ لاین، 
دوچه برقی، سورتمه ،رستوران و اماکن تجاری و تفریحی 
که در انتظار سرمایه گذار هستیم.وی با اشاره به اجرای پل 

دسترسی دوچرخه و پیاده از محل پارکینگ این مجموعه 
در حاشیه محور شیراز به اصفهان  گفت:یکی دیگر از پروژه 
های ما مسیر  کیلومتری دوچرخه سواری کوهستان است که 
چون شهردار تاکید داشتند که یک رینگ دوچرخه سواری 
اطراف شهر ایجاد شود که این پروژه از منطقه6اغاز شده و 
6و نیم کیلومتر آن در منطقه ما قرار دارد، هم اکنون با 27 
میلیارد تومان اعتبار در حال انجام است و پیشرفت خوبی 
دارد این مسیر از پمپ بنزین جوادیه  آغاز و تا زیبا شهر 
ادامه دارد و شهریور ماه به بهره برداری میرسد ، همچنین 
در ادامه این مسیر به طول 5و نیم کیلومتر دیگر تا پارک کوه 
نور ادامه میاید که سرجمع این پروژه یک مسیر استاندارد 

12 کیلومتری دوچرخه سواری است.  
شهردارمنطقه3شیراز  با اشاره به اجرای زیر ساختهای 
لازم برای توسعه و اجرای فضای سبز  این ارتفاعات از جمله 
تامین اب لازم با احداث مخازن آب و لوله کشی از اجرای 
یک سالن ورزشی با 25میلیارد تومان اعتبار در سعدی و 
ارتباط سعدی به این پارک خبر داد واظهار داشت:امسال 
ابتدای سال از نظر بارندگی ما بارندگی زیادی داشتیم اما 
به رغم بیش از دو برابر بودن بارندگی به نسبت سال 9۸ 
که تعدادی جان خود را از دست دادند با توجه به اقدامات 

صورت گرفته ما هیچ مشکلی در منطقه نداشتیم. 

بند  سیل  دو  اجرای  روند  از  بازدید  حاشیه  در  وی 
سعدی گفت:در حال حاضر یکی از این سیل بندها 70 درصد 
توجه  با  که  میشود  اجرا  دارد  هم  دومی  و  دارد  پیشرفت 
به دستور شهردار محترم این پروژه ها شبها هم در حال 
اجراست و وجود همینها باعث. شد مشکلی در بارندگی به 
وجود نیاید و با تکمیل آن انشالله زمستان امسال درصورت 
راحت  خیالمان  و  داشت  نخواهیم  مشکلی  هیچ  بارندگی 

میشود.
افضلی گفت؛ در کنار آن چندین طرح  ابخیزداری هم 
در منطقه در حال اجراست و یکی دیگر از پروژه های ما 
نیز تکمیل آن بخش کمربند سبز است که در منطقه ما قرار 

دارد.
 وی اظهار داشت: سال قبل  در منطقه 5400 متر لوله 
لوله  از مناطقی بودیم که  در  انجام شد و ما یکی  گذاری 
گذاری بیشترین پروژه را داشتیم همچنین سال قبل 310 
تا کنون45 هزار  امسال هم  و  احرا شد  متر مربع اسفالت 
العبورترین محورها  اجرا شده و حتی در صعب  متر مربع 
نیز توانستیم در زیر سازی،سنگ فرش  و آسفالت اقدامات 

خوبی انجام دهیم. 
افضلی گفت: همچنین در حوزه محرومیت زدایی سال 
که  داشتیم  زمینه  این  در  اعتبار  تومان  میلیارد  قبل 104 

5پروژه در سعدی و چند پروژه در رکن آباد اجرا شد که 
این خارج از پروژه های روزمره بود و امسال هم 160 میلیارد 
تومان برای محرومیت زدایی در نظر گرفته شده که بیشتر 
در سعدی ورکن آباد  برای رفع محرومیت آنها هزبنه میشود. 
وی با اشاره به اجرای ساماندهی چند پیاده رو سطح 

منطقه از جمله پیاده رو های بلوار چهل مقام و فضیلت 
گفت: از 3400 هکتار سطح منطقه 365هکتار آن بافت 
فرسوده است که وجود این بافت متراکم که دیگر محلی 
برای ساخت و ساز جدید و در آمدزایی وجود ندارد تنها 
هزینه دارد، اما با توجه به آمدن پروژه دشت کوه زیر نظر 
منطقه و آغاز ساخت مسکن ملی در رکن آباد تا حدودی 

میتوان به درآمدزایی امید داشت 
افضلی بااشاره به اجرای پارک 30 هکتاری پست زیبا 
شهر گفت:پارک 30 هکتاری زیبا شهر با اعتبار 17 میلیارد 
تومان در حال اجراست که علاوه بر آنکه موجب شکوفایی 
که  نشیمنگاههایی  به  توجه  با  میتواند  میشود  زیباشهر 
کمک  هم  زیباشهر  کمپ  به  میتواند  میشود  ایجاد  آنجا 
کند همچنین در بالاست این پارک نیز یک آرامگاه شهید 
گمنام و محوطه9هزار متر مربعی فرهنگی ایجاد میشود.
 وی تصریح کرد:خدمت به مردم بزرگترین افتخار برای خود

می دانیم.

رکوردشکنی منطقه۳شهرداری شیراز در خدمت رسانی به مردم 

 شهردار منطقه ۳شیراز خبر داد:

 از ساخت مرتفع ترین چرخ و فلک جنوب کشور تا آغاز فاز یک پارک ۱۱۰۰هکتاری کوه نور


